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ΑΝΑΛΥΤΗΣ

«Το 53% των μισθωτών σε αυτήν την χώρα έχουν 
μισθό λιγότερο από 1000 ευρώ μικτά. Πείτε μου 
εσείς αν μπορεί κάποιος να ζήσει με αυτά τα χρή-
ματα;»

Ο Κασσελάκης
στην Καβάλα
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Επίσκεψη του Γενικού Γραμματέα Δημόσιας 
Διοίκησης του Υπουργείου Εσωτερικών 
στον Δήμο Νέστου

Η Γενική Πρόξενος της 
Ρουμανίας στη Θεσσαλονίκη 
στον Δήμαρχο Θάσου

Παρέδωσε 4 μηχανές 
στην Αστυνομική Διεύθυνση 
Καβάλας 
ο Alex HaditaghiΣ. 13

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ

Σ.8

Μητσοτάκης
Η κυβέρνηση των Σκοπίων 
να χρησιμοποιεί μόνο το 
όνομα Βόρεια Μακεδονία

Πρώτη συνεδρίαση του Τοπικού 
Επιχειρησιακού Συντονιστικού Οργάνου 
Πολιτικής Προστασίας Σ. 4
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“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
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1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
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περιλαμβάνεται 
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εβδομαδιαίων
νομαρχιακών

εφημερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δημοσιεύσεων του
δημοσίου.
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Το μέλλον των αμοιβών και της ανεργίας

γράφει 
ο Παναγιώτης Ε. Πετράκης*
*Ομότιμος καθηγητής στο 
Εθνικό Καποδιστριακό Πα-
νεπιστήμιο Αθηνών.

Βρισκόμαστε στο τέλος του 
α’ τετραμήνου του 2024 
και ορισμένες διαπιστώσεις 
για την οικονομία σταθερο-
ποιούνται, ενώ υπάρχουν 
τρεις διεθνείς γεννήτορες 
αβεβαιότητας: η (περιορι-
σμένη πάντως) γεωστρα-
τηγική αστάθεια, η πορεία 
των επιτοκίων και του 
πληθωρισμού. Για τον τε-
λευταίο γνωρίζουμε πολύ 
καλά ότι, τουλάχιστον στην 
Ευρώπη, κινείται προς τα 
επίπεδα στόχου (2%), αλλά 
αυτό δεν φαίνεται (ως μέ-
σος έτους) να συμβεί πριν 

από το 2025. Ετσι μάλλον 
στην Ευρώπη θα πρέπει να 
αναμένουμε στους επόμε-
νους μήνες τουλάχιστον 
μία μείωση του επιτοκίου 
(0,25 μονάδες βάσης), διό-
τι διαφορετικά η Λαγκάρντ 
θα βρεθεί αντιμέτωπη με το 
φάσμα της τεχνικής, έστω, 
ύφεσης στην ευρωζώνη, 
αλλά γενικά τα δεδομένα 
έχουν μεταβληθεί. Από την 
άλλη μεριά, εφόσον οι ΗΠΑ 
δεν φαίνονται πρόθυμες να 
ακολουθήσουν εύκολα στο 
ίδιο μονοπάτι, οι μειώσεις 
επιτοκίων στην Ευρώπη 
αποκτούν πρόσθετα εμπό-
δια: Η ισοτιμία του ευρώ ως 
προς το δολάριο πλήττεται, 
οπότε η εκροή κεφαλαίων 
από την Ευρώπη διευκο-
λύνεται και ο εισαγόμενος 
πληθωρισμός μεγεθύνεται.

Στο γενικότερο αυτό μα-
κροοικονομικό πλαίσιο, 
ο ρυθμός ανάπτυξης της 
ελληνικής οικονομίας φαί-
νεται να είναι σε θέση να 
διατηρηθεί γύρω στο 2%, 
αφού δεν υιοθετούμε υψη-
λότερες εκτιμήσεις. Παρ’ 
όλα αυτά, το 2% είναι αρ-
κετά υψηλό συγκρινόμενο 

με την Ευρώπη και μαζί με 
τις υπόλοιπες χώρες του 
Νότου σώζουμε (αυτή τη 
φορά) την αναπτυξιακή 
τιμή της ευρωζώνης.

Αυτό, όμως, που έχει ιδιαί-
τερο ενδιαφέρον είναι να 
παρατηρήσουμε στην ελλη-
νική οικονομία την προβλε-
πτική πορεία αμοιβών και 
ανεργίας, αφού είναι δύο 
κρίσιμες μεταβλητές για 
την κοινωνική συνοχή και 
αντίληψη για την πορεία 
των πραγμάτων.

Η ανεργία στην Ελλάδα, 
τουλάχιστον η καταγρα-
φόμενη από τις στατιστικές 
υπηρεσίες, έδειξε μια γεν-
ναία μείωση μέχρι σήμερα, 
συγκρινόμενη τουλάχιστον 
με τα υψηλά επίπεδα που 
είχε σκαρφαλώσει μετά τη 
μεγάλη κρίση.

Ομως, οι προβλέψεις που 
διαθέτουμε για την επό-
μενη πενταετία και έχουμε 
επανειλημμένα δημοσιο-
ποιήσει δείχνουν μια στα-
θεροποίησή της γύρω στο 
10%, χωρίς περαιτέρω 
διάθεση συμπίεσής της. 

Αυτό από μόνο του είναι 
ανησυχητικό, διότι ουσια-
στικά μιλάμε για ένα αφύ-
σικο υψηλό ποσοστό «φυ-
σικής» ανεργίας. Το υψηλό 
αυτό ποσοστό συντηρείται 
από μια σειρά παράγοντες, 
όπως είναι α) η είσοδος 
στην αγορά εργασίας ατό-
μων που σήμερα απέχουν 
(θετικός παράγοντας), β) 
ένα οικονομικό μοντέλο 
το οποίο αρκείται στην 
καταγραφόμενη εργατική 
δύναμη (γιατί προφανώς 
χρησιμοποιεί και σκιώδη 
εργασία), γ) δυνάμεις του 
εργατικού δυναμικού που 
δεν είναι πρόθυμες, με τις 
αμοιβές που προσφέρονται, 
να εισέλθουν στην αγορά 
εργασίας και δ) ασυνέχειες 
στην προσφορά και ζήτηση 
λόγω έλλειψης κατάλλη-
λου εργατικού δυναμικού. 
Αρα, είναι ένα σοβαρό πρό-
βλημα που αφορά τους το-
μείς παιδείας, εργασίας και 
κοινωνικής συνοχής.

Στο περιβάλλον αυτό της 
αγοράς εργασίας παρατη-
ρείται, όμως, μια σημαντική 
εξέλιξη: οι αμοιβές ανε-
βαίνουν και μάλιστα χωρίς 

να κινδυνεύουν να προκα-
λέσουν έναν πληθωρισμό 
ζήτησης. Συγκεκριμένα, 
για την επόμενη πενταετία 
το διαθέσιμο ατομικό ει-
σόδημα από 17.609 ευρώ, 
που ήταν το 2019, πρό-
κειται να ανέλθει το 2028 
στα 24.199 ευρώ, δηλαδή 
θα αυξηθεί κατά 37%, μια 
αύξηση υπερδιπλάσια του 
προβλεπόμενου πληθω-
ρισμού από εδώ και πέρα. 
Το εντυπωσιακό σημείο εί-
ναι ότι στην ευρωζώνη η 
αντίστοιχη αύξηση θα είναι 
8,4%! Σημειωτέον ότι οι 
αυξήσεις αυτές αφορούν 
και τον μέσο μισθό και τον 
κατώτατο μισθό.

Με άλλα λόγια, στην Ελλά-
δα όχι μόνο η ανάπτυξη εί-
ναι υψηλότερη, αλλά αυτό 
διαχέεται και στις αμοιβές. 
Ουσιαστικά, δηλαδή, υπάρ-
χει ένας ετεροχρονισμός 
στη σχέση ανάπτυξης και 
αμοιβών, δύο με τρία χρό-
νια, με τις δεύτερες να ακο-
λουθούν με ρυθμούς αρκε-
τά έντονους. Ετσι αυτοί που 
εργάζονται θα απολαύσουν 
σημαντικές αυξήσεις στις 
αμοιβές τους. Οι αμοιβές 

αυτές οδηγούν στη σταδια-
κή απόσβεση των «ζημιών» 
του πληθωρισμού και στη 
μερική απόσβεση των μνη-
μονιακών απωλειών.

Για αδιευκρίνιστους λόγους 
και το οικονομικό και το 
πολιτικό σύστημα δεν αξι-
ολογεί υψηλά και τα δύο 
αυτά ευρήματα, ώστε να 
αντιμετωπιστούν, να αξιο-
λογηθούν και να αξιοποι-
ηθούν κατάλληλα, παρότι 
η προβλεπτική γενική ει-
κόνα είναι ακριβής, πλην 
απρόοπτων, εδώ και πολλά 
χρόνια. Βεβαίως αντιλαμ-
βανόμαστε ότι ό,τι αφορά 
το μέλλον δύσκολα κινη-
τοποιεί το παρόν, αλλά στις 
εποχές που ζούμε αυτό δεν 
πρέπει να είναι δικαιολογία.

Η προσοχή, λοιπόν, θα πρέ-
πει να εστιαστεί στην εξέ-
λιξη της ανεργίας, η οποία 
εμφανίζει ειδικά χαρακτη-
ριστικά και το πρόβλημα 
δεν φαίνεται να αντιμετω-
πίζεται με παραδοσιακούς 
τρόπους σκέψης.

www.real.gr

Ν. Κοτζιάς
H σημασία της συμφωνίας των Πρεσπών

Νίκος Κοτζιάς

Η συμφωνία των Πρε-
σπών έλυσε έναν γόρδιο 
δεσμό με θάρρος. Δυστυ-
χώς, «η νεοελληνική ανοη-
σία» όχι μόνο δεν επέτρεψε 
την πλήρη αξιοποίησή της, 
αλλά διευκόλυνε την υπο-
νόμευσή της από τη βορει-
ομακεδονική σοβινιστική 
Δεξιά. Η συμφωνία είναι 
στη γραμμή και στα πλαίσια 
της μεταπολεμικής γαλλο-
γερμανικής ειρήνευσης, φι-
λίας και κατανόησης. Είναι 
ένα έξοχο παράδειγμα του 
πώς οι λαοί της περιοχής 
μπορούν να οικοδομήσουν 
το μέλλον τους εν ειρήνη 
και με αισιοδοξία, μακριά 
από παρεμβάσεις τρίτων. 
Και αυτό, σε μια εποχή που 
η περιοχή σαρώνεται από 
πολέμους και προθέσεις 
ένοπλων συγκρούσεων.

Η συμφωνία των Πρεσπών 
έχει μέγιστη γεωπολιτική 
σημασία. Συμβάλλει στη 
σταθερότητα σε μια τα-
ραγμένη περιοχή και στην 
υπέρβαση «της φυλακής 
της ιστορίας». Παρέχει 
ασφάλεια τόσο στην Ελ-
λάδα και στην ευρύτερη 
περιοχή, όσο και στην ίδια 
τη «Δημοκρατία της Βό-
ρειας Μακεδονίας». Η 
τελευταία ζει υπό τη δαμό-
κλειο σπάθη εκείνων των 
επιθετικών κύκλων που 
προσβλέπουν στη «Μεγάλη 
Αλβανία» και στη «Μεγάλη 
Βουλγαρία», δηλαδή στον 

διαμελισμό της Βόρειας 
Μακεδονίας. Αντίθετα, για 
την Ελλάδα είναι ύψιστο 
συμφέρον η σταθερότητα 
αυτής της χώρας.

Η συμφωνία των Πρεσπών 
χτύπησε πλευρές του αλυ-
τρωτισμού στη ρίζα του. 
Η φίλη Βόρεια Μακεδονία 
αναγνώρισε ότι η ιστορία 
των Σλαβομακεδόνων ξε-
κινά μόλις στον 7ο μ.Χ. αι-
ώνα και παραδέχτηκε ότι 
δεν έχει καμιά σχέση με τη 
Μακεδονία του Μεγάλου 
Αλεξάνδρου (άρθρο επτά 
της συμφωνίας). Ανάλογα, 
ότι η γλώσσα τους δεν έχει 
καμιά σχέση με την αρχαία 
Μακεδονία, αλλά είναι μια 
γλώσσα, ως λέει η συμφω-
νία, «νότια σλαβική», δη-
λαδή χίλια χρόνια νεότερη 
του Μακεδονικού Βασιλεί-
ου. Η συμφωνία, επιπλέον, 
προέβλεψε τη συγκρότηση 
επιτροπής για την απα-
λοιφή κάθε αλυτρωτικής 
αναφοράς από τα σχολικά 
βιβλία, ιδιαίτερα της Ιστο-
ρίας και της Γεωγραφίας. 
Η επιτροπή ολοκλήρωσε 
με μεγάλη επιτυχία το έργο 
της πριν από τις εκλογές 
του 2019 και έμειναν να 
πέσουν οι υπογραφές από 
τη νέα κυβέρνηση της Ν.Δ. 
Αντί να κλείσει η Ν.Δ. θε-
τικά το θέμα, διέλυσε την 
επιτροπή, έβγαλε τους ει-
δικούς από αυτήν, και πριν 
απ’ όλα τον ακομμάτιστο 
πρόεδρό της, τον αείμνη-
στο Σπύρο Σφέτα, μέγιστο 
βαλκανιολόγο και γνώστη 
της σλαβομακεδονικής, ο 
οποίος πέθανε με αυτόν 
τον καημό, και έβαλε στην 
επιτροπή «δικούς της» που 
έχουν το μειονέκτημα ότι 
δεν ομιλούν σλαβομακε-
δονικά. Δεν είναι τυχαίο, 
λοιπόν, ότι μετά από πέντε 
χρόνια δεν έχει γίνει τίποτα.

Η συμφωνία των Πρεσπών 

δεν έλυσε μόνο τα προβλή-
ματα που κληρονομήθηκαν 
από το παρελθόν, αλλά για 
πρώτη φορά διαμόρφωσε 
και έθεσε μια θετική ατζέ-
ντα συνεργασίας και ανά-
πτυξης των σχέσεων ανά-
μεσα στα δύο κράτη και τις 
κοινωνίες τους. Συνεργασία 
σε όλους τους τομείς, όπως 
στην οικονομία, στον πολι-
τισμό, στην έρευνα, καθώς 
και όλων των ειδών φορέ-
ων, όπως σωματείων, συν-
δικάτων, πανεπιστημίων, 
δημόσιων θεσμών. Και αντί 
η κυβέρνηση να ωθήσει σε 
μια τέτοια κατεύθυνση τις 
διμερείς σχέσεις ώστε να 
αποκτήσουμε έναν σταθερό 
φίλο και σύμμαχο με θετι-
κές επιπτώσεις στην ευρύ-
τερη περιοχή, υπονόμευσε 
την υλοποίηση όλου αυτού 
του πλέγματος θετικών 
προοπτικών. Η κυβέρνηση 
όχι μόνο δεν έκανε τις προ-
βλεπόμενες διακυβερνητι-
κές, αλλά ο κ. Μητσοτάκης 
δεν πάτησε καν το πόδι του 
στα Σκόπια. Και «απορώ», 
η σημερινή κυβέρνηση δεν 
αναρωτήθηκε μια φορά για 
το τι θα επακολουθήσει αν 
ακυρωθεί στην πράξη, με 
όσα και η ίδια κάνει, ή απο-
διοργανωθεί η συμφωνία; 
Και μια και είμαι στις απο-
ρίες μου, μπορεί κάποιος 
να μου πει γιατί θα κάνει 
κακό στην Ελλάδα να ελέγ-
χει τον εναέριο χώρο της 
Βόρειας Μακεδονίας; Είναι 
«προδοσία» να έρθουν στη 
Βουλή αυτά τα πρωτόκολ-
λα που το προβλέπουν, ενώ 
αν αναλάβει την άμυνα 
πάνω από τα βόρεια σύνο-
ρά μας η Τουρκία θα είναι 
το απόγειο του «πατριωτι-
σμού» ως ανοήτως κάποιοι 
διατείνονται; Και παρακά-
τω, τι θα πάθαινε η Ελλάδα 
αν εκπαίδευε τους Βορειο-
μακεδόνες ιερείς, δικαστές, 
διπλωμάτες και περισσό-
τερους από ό,τι σήμερα 

στρατιωτικούς; Σε τι θα 
ζημιωνόταν η Ελλάδα και 
ως εκ τούτου η κυβέρνηση 
αρνείται επί πέντε χρόνια 
να φέρει τα προβλεπόμε-
να για αυτά πρωτόκολλα-
μνημόνια προς ψήφιση στη 
Βουλή και γιατί κάποιοι μη 
γνωρίζοντες καν το περιε-
χόμενό τους το θεωρούν 
ένα διαπραγματευτικό 
χαρτί σε βάρος της άλλης 
πλευράς;

Η συμφωνία των Πρεσπών 
έθεσε στο κέντρο της προ-
σοχής της τους πολίτες των 
δύο χωρών, τα δικαιώματά 
τους, τη διευκόλυνση της 
συνεργασίας των ιδίων και 
των κοινωνικών τους οργα-
νώσεων, την ανάπτυξη της 
Δημοκρατίας στην περιοχή 
και τη στήριξη των δημο-
κρατικών μεταρρυθμίσεων 
στη φίλη χώρα. Εδωσε τη 
μέγιστη δυνατή υποστήριξη 
για τον ευρωπαϊκό δρόμο 
της Βόρειας Μακεδονίας. 
Η Ελλάδα ήθελε και θέλει 
τα Δυτικά Βαλκάνια μακριά 
από παλιές διαφορές και 
πρόσφατες συγκρούσεις.

ΥΓ. 1: Δεν είναι σοβαρή 
εκείνη η κυβέρνηση της 
οποίας ο επικεφαλής την 
ώρα που παραβιάζεται η 
συμφωνία των Πρεσπών 
νιώθει την ανάγκη να πει 
ότι και αυτός διαφωνεί με 
τη συμφωνία, ή όταν υπο-
στηρίζει λανθασμένα ότι η 
συμφωνία «έδωσε στους 
γείτονες έθνος και εθνό-
τητα», όταν καμιά διεθνής 
συμφωνία δεν εμπεριέχει 
κάτι τέτοιο, ούτε ασφαλώς 
η συμφωνία των Πρεσπών, 
αφού μια τέτοια έννοια δεν 
προβλέπεται καν από το 
Διεθνές Δίκαιο. Πολύ φο-
βούμαι ότι όπως κάποιοι 
ανοήτως έλεγαν δημοσίως 
ότι έβαλαν στο Βουκουρέ-
στι βέτο, που δεν έβαλαν, 
αλλά έδωσαν τη δυνατό-

τητα στην τότε ΠΓΔΜ να 
καταφύγει στο Διεθνές Δι-
καστήριο της Χάγης και να 
καταδικάσει τη χώρα μας, 
έτσι και σήμερα κάποιοι άλ-
λοι δηλώνουν ανοήτως ότι 
η συμφωνία έδωσε πράγ-
ματα που δεν έδωσε, χωρίς 
να κατανοούν τον πραγμα-
τικό κίνδυνο, να αξιοποι-
ηθούν αυτές οι δηλώσεις 
τους και πάλι σε βάρος της 
χώρας.

ΥΓ. 2: Το «θολωμένο» ΠΑ-
ΣΟΚ θεωρεί ότι η συμφωνία 
των Πρεσπών ήταν «θολή» 
και ως εκ τούτου μπόρεσε 
η νέα ηγεσία της Βόρειας 
Μακεδονίας να «την αμφι-
σβητήσει». Δεν αντιλαμβά-
νεται η ηγεσία του ΠΑΣΟΚ 
ότι η νέα κυβέρνηση στα 
Σκόπια θα αντιμετωπίσει 
τις διεθνείς κριτικές για πα-
ραβίαση διεθνούς συμφω-
νίας επικαλούμενη τέτοιες 
και άλλες ανάλογες δηλώ-

σεις Ελλήνων πολιτικών; 
Διότι είτε η συμφωνία είναι 
ορθή και κακώς παραβιά-
ζεται, ή δεν παραβιάζεται 
διότι είναι θολή και δεν τη 
«θέλουμε». Ορισμένοι του 
ΠΑΣΟΚ, όπως και η Ν.Δ., 
πράττουν και ομιλούν ως 
να μην αντιλαμβάνονται ότι 
με αυτά που λένε αφοπλί-
ζουν διεθνώς την Ελλάδα.

Ο κ. Νίκος Κοτζιάς είναι 
πρώην υπουργός Εξωτερι-
κών.
.

www.kathimerini.gr
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Παρέδωσε 4 μηχανές στην Αστυνομική Διεύθυνση Καβάλας 
ο Alex Haditaghi

Στην παράδοση τεσσάρων 
μηχανών προς την Αστυ-
νομική Διεύθυνση Καβάλας 

προχώρησε το πρωί της 
Τετάρτης ο επιχειρηματίας 
Alexander Haditaghi.

Ο κ. Haditaghi πρόκειται να 
προχωρήσει σε μία σειρά 

ενεργειών στήριξης στην 
τοπική κοινωνία (αναμέ-
νεται αντίστοιχη ενέργεια 

από τον ίδιο και στον τομέα 
της υγείας) και η παράδοση 
των μηχανών στην Αστυ-

νομική Διεύθυνση είναι η 
πρώτη από αυτές.

Την Καβάλα επισκέφθηκε η Υφυπουργός 
Μεταφορών & Υποδομών Χριστίνα Αλεξοπούλου
Την Καβάλα επισκέφθηκε η Υφυπουργός Μεταφορών & Υποδομών Χριστίνα Αλεξοπούλου το πρωί της Τρίτης 14 Μαϊου, η οποία περιόδευσε στην πόλη 
και συζήτησε με αρμόδιους για τα θέματα που απασχολούν τους επαγγελματίες στον κλάδο των μεταφορών

Εθελοντική δράση καθαρισμού και βελτίωσης στο δασάκι της 
Παναγούδας

Εθελοντική δράση καθαρισμού και βελτίωσης στο δασάκι της Παναγούδας πραγματοποίησε  ο Πολιτιστικός Σύλλογος Αγίας Παρασκευής σε συνεργασία με την Δημοτική Κοινότητα 
Καβάλας.
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Μετακίνηση πληρωμάτων ασθενοφόρων στην Παραλία 
Οφρυνίου!

Στον λογαριασμό του 
δήμου Παγγαίου στο 
Facebook, αναρτήθηκε η 
απόφαση του προέδρου 
του ΕΚΑΒ, για την εκδή-
λωση ενδιαφέροντος εθε-
λοντικής μετακίνησης πλη-
ρωμάτων ασθενοφόρων το 
καλοκαίρι, για την κάλυψη 
της Παραλίας Οφρυνίου.

Η ανάρτηση αναφέρει σχε-
τικά: «Με ανακούφιση ενη-
μερωθήκαμε για την από-
φαση του προέδρου του 
ΕΚΑΒ, κ. Παπαευσταθίου, 
που αφορά την εκδήλωση 
ενδιαφέροντος εθελοντι-

κής μετακίνησης πληρω-
μάτων ασθενοφόρων για 
την στελέχωση του Τομέα 
Καβάλας (Παραλία Οφρυ-
νίου), για το διάστημα Ιου-
λίου – Αυγούστου, ικανο-
ποιώντας ένα διαχρονικό 
αίτημά μας, που αφορά 
την κάλυψη της παραπά-
νω περιοχής με διασώστες 
και ασθενοφόρα του ΕΚΑΒ, 
λόγω της μεγάλης από-
στασης από νοσοκομεία 
της περιοχής, αλλά και της 
αλματώδους αύξησης του 
πληθυσμού κατά την καλο-
καιρινή περίοδο. Η εν λόγω 
απόφαση, σαφέστατα βελ-

τιώνει την κάλυψη των 
αναγκών της συγκεκριμέ-
νης περιοχής, από την ενός 
μηνός κάλυψη της προ 
αναφερομένης περιοχής 
με έναν μοτοσικλετιστή δι-
ασώστη. Στην προσπάθεια 
μας αυτή συνοδοιπόρος 
ήταν ο Χαρίλαος Λώτης, 
Δ/ντης του ΕΚΑΒ Ανατολι-
κής Μακεδονίας & Θράκης, 
τον οποίο συγχαίρουμε και 
ευχαριστούμε για την προ-
σπάθεια του».

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Πρώτη συνεδρίαση του Τοπικού Επιχειρησιακού 
Συντονιστικού Οργάνου Πολιτικής Προστασίας

Πρώτιστο μέλημα η συ-
νεργασία και η συνεν-
νόηση όλων των συναρ-
μόδιων φορέων και των 
εθελοντών ενόψει της 
καλοκαιρινής περιόδου

Στην αίθουσα του Δημο-
τικού Συμβουλίου Δήμου 

Παγγαίου πραγματοποιή-
θηκε η πρώτη συνεδρίαση 
του Τοπικού Επιχειρησια-
κού Συντονιστικού Οργά-
νου Πολιτικής Προστασίας 
(Τ.Ε.Σ.Ο.Π.Π.) Δήμου Παγ-
γαίου, το οποίο συστάθηκε 
το προηγούμενο διάστη-
μα, κατόπιν απόφασης του 

Δημάρχου, Φίλιππου Ανα-
στασιάδη, στο πλαίσιο της 
πρόληψης και ευρύτερης 
οργάνωσης αναφορικά με 
τα ζητήματα της Πολιτικής 
Προστασίας.

Στη συνάντηση εκλήθησαν, 
όπως ορίζει ο νόμος, όλοι 

οι εμπλεκόμενοι φορείς, 
δίνοντας τη δυνατότητα να 
πραγματοποιηθεί ευρύς και 
γόνιμος διάλογος μεταξύ 
των αιρετών προσώπων 
συμπολίτευσης και αντιπο-
λίτευσης και των παρευρι-
σκόμενων φορέων (Δασική 
Υπηρεσία, Διεύθυνση Πυ-

ροσβεστικών Υπηρεσιών 
Καβάλας, Πυροσβεστική 
Υπηρεσία Ελευθερούπολης, 
Αστυνομικό Τμήμα Παγγαί-
ου, Αυτοτελές Τμήμα Πολι-
τικής Προστασίας Περιφε-
ρειακής Ενότητας Καβάλας 
και Αυτοτελές Τμήμα Πο-
λιτικής Προστασίας Δήμου 
Παγγαίου).

Κατά τη διάρκεια της συ-
νάντησης τέθηκαν διάφορα 
θέματα αναφορικά με την 
οργάνωση και τη συνεργα-
σία του Οργάνου, ώστε να 
υπάρχουν τα καλύτερα δυ-
νατά αποτελέσματα.

Αξίζει να σημειωθεί πως ο 
Δήμος Παγγαίου, σε συ-
νεργασία με την εξαιρετική 
δουλειά της Πυροσβεστική 
Υπηρεσία Ελευθερούπολης, 
σύμφωνα με τις απόψεις 
των εμπλεκόμενων φο-

ρέων, έχουν λειτουργήσει 
αποτελεσματικά σε όλες τις 
περιπτώσεις, διαθέτοντας 
συντονισμένο και συγκε-
κριμένο πλάνο πρόληψης 
και αντιμετώπισης.

Επίσης, η διαχρονική βο-
ήθεια των εθελοντών του 
Δήμου Παγγαίου διαδρα-
ματίζει καθοριστικό ρόλο 
στη γενικότερη προσπά-
θεια. Τέλος, ιδιαίτερα ση-
μαντική είναι η συμβολή 
της Egnatia Aviation, τόσο 
με εναέρια μέσα επιτήρη-
σης όσο και με πυροσβεστι-
κά μέσα.

Όπως τόνισε ο Δήμαρχος 
Παγγαίου, η συνεργασία 
και η συνεννόηση όλων 
των συναρμόδιων φορέων 
είναι εξαιρετικά σημαντική.

www.kavalapost.gr

11ο Paggaio Trail Run 
Ένας υπέροχος αγώνας που είχε σύμμαχο τον καιρό

Με μεγάλη επιτυχία 
πραγματοποιήθηκε και 
φέτος ο αγώνας που δι-
οργάνωσε ο ΕΟΣ Καβά-
λας 1933 στο Παγγαίο 
όρος – Διαβάστε τους 
νικητές στις κατηγορίες 
των 27 και των 10 χι-
λιομέτρων

Με τις καλύτερες εντυπώ-

σεις για άλλη μία φορά, 
ολοκληρώθηκε το 11ο 
Paggaio Trail Run, που 
πραγματοποιήθηκε την Κυ-
ριακή 12 Μαΐου. Ο κατα-
πληκτικός καιρός, που ήταν 
σύμμαχος της διοργάνω-
σης, χάρισε στους αθλητές 
έναν υπέροχο αγώνα τόσο 
στα 27 όσο και στα 10 χι-
λιόμετρα. Φέτος για πρώ-

τη φορά διοργανώθηκε με 
επιτυχία κι ένας αγώνας 
χιλίων μέτρων για τους μι-
κρούς μας φίλους.

Μεγάλοι νικητές στα 27 χι-
λιόμετρα ήταν οι:

Γενική Κατηγορία Αν-
δρών
-1ος Ανδρονικίδης Ελευθέ-

ριος με χρόνο 2 ώρες και 
48 λεπτά (ρεκόρ διαδρο-
μής)
-2ος Τσιαμπούλας Ιωάννης 
με χρόνο 2 ώρες και 59 λε-
πτά
-3ος Καράπαλης Νικόλαος 
με χρόνο 3 ώρες και 09 λε-
πτά

Γενική Κατηγορία Γυναι-
κών
-1η Πανταζή Κωνσταντίνα 
με χρόνο 3 ώρες και 49 
λεπτά
-2η Μπρέτσα Μαρία με 
χρόνο 3 ώρες και 53 λεπτά
-3η Τυρμάκη Ελένη με χρό-
νο 3 ώρες και 57 λεπτά

Μεγάλοι νικητές στα 10 χι-
λιόμετρα ήταν οι:

Γενική Κατηγορία Αν-
δρών
-1ος Παναγιώτης Λίτσας με 
χρόνο 0:48:09
-2ος Θεοδωράκης Ιωάννης 
με χρόνο 0:48:56
-3ος Ραδής Γιώργος με 
χρόνο 0:49:11

Γενική Κατηγορία Γυναι-
κών
-1η Βάβλα Στέλλα με χρό-
νο 0:57:46
-2η Σιαχούδη Έλενα με 
χρόνο 0:58:40

-3η Ποριάζογλου Ευγενία 
με χρόνο 0:59:38

Το ευχαριστώ του ΕΟΣ 
Καβάλας 1933
Ο Ελληνικός Ορειβατικός 
Σύλλογος Καβάλας 1933 
οφείλει ένα μεγάλο ευχα-
ριστώ στο θεσμικό υποστη-
ρικτή μας το Δήμο Παγγαί-
ου. Ευχαριστούμε επίσης 
τον Πολιτιστικό Σύλλογο 
Δωματίων Παγγαίου «Το 
Γεφύρι» για την υπέροχη 
φιλοξενία και το μοναδικό 
αγκάλιασμα του αγώνα. 
Τους χορηγούς μας που 
κάνουν αυτό τον αγώνα 
πραγματικότητα «Θερμο-
πλαστική ΑΒΕΕ», «ΤΣΙΠΟΥ-
ΡΟΠΟΥΛΟΣ ΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙ-
ΚΑ-ΞΥΛΕΙΑ- ΜΟΝΩΣΗ», 
«Green Pallet Package 
Solutions», «ΜΗΤΡΟΥΣΗΣ 
Ιδέες για το περιβάλλον», 
«Οινοποιείο ΤΣΙΚΡΙΚΩΝΗ», 
«Venezia Cuisine», «Εμινί-
δης Νικόλαος Ηλεκτρονικά 
Εξαρτήματα – Ηλεκτρονικά 
Είδη», «Ονείρων Γεύσεις», 
«Geopsis Maps & Guides». 
Την «Αφοι Δερμιτζάκη 
ΑΒΕΕ», το Νίκο Κασαστο-
γιάννη και την Eυστράτιος 
Φασουλάς-EUROPROVOLI 
για τα μοναδικά βραβεία 
των μεγάλων νικητών κα-
θώς και τη «Τhe North 

Face» για τα υπέροχα 
δώρα τους. Τη Διασωστική 
Ομάδα Καβάλας για τη στε-
λέχωση του σταθμού τρο-
φοδοσίας «ΠΕΤΑΛΟΥΔΑ» 
και την παροχή πρώτων 
βοηθειών. Την Ελληνική 
Ομάδα Διάσωσης-Παράρ-
τημα Ν. Καβάλας για την 
ετοιμότητάς τους στην πα-
ροχή πρώτων βοηθειών 
στα πρώτα και τελευταία 4 
δύσκολα χιλιόμετρα. Τέλος 
ευχαριστούμε το Φυσιο-
λατρικό Όμιλο Παγγαίου 
Planet,  τους απίστευτους 
εθελοντές και τα μέλη του 
Ελληνικός Ορειβατικός 
Σύλλογος Καβάλας 1933 
που στελέχωσαν τους 
σταθμούς τροφοδοσίας και 
βοήθησαν σε όλη την προ-
ετοιμασία του αγώνα!

Ο ΕΟΣ Καβάλας 1933 ανα-
νεώνει το ραντεβού του 
για την επόμενη χρονιά 
και πιο συγκεκριμένα για 
τις 4 Μαΐου 2025 τονίζο-
ντας στην ανακοίνωση του 
ότι «το Paggaio Trail Run 
δε σταματάει εδώ, σύντο-
μα θα ακολουθήσουν νέες 
δραστηριότητες. Μείνετε 
συντονισμένοι…»!

www.kavalapost.gr
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Επίσκεψη του Γενικού Γραμματέα Δημόσιας Διοίκησης του 
Υπουργείου Εσωτερικών στον Δήμο Νέστου
Συνοδευόμενος από τον 
Αντιπεριφερειάρχη Ανά-
πτυξης ΑΜ-Θ, Αλέξαν-
δρο Ιωσηφίδη συζήτησε 
με τον Δήμαρχο Νέστου, 
Σάββα Μιχαηλίδη θέ-
ματα που άπτονται της 
πυροπροστασίας και της 
πρόσληψης εποχικού 
προσωπικού

OΓενικός Γραμματέας Δη-
μόσιας Διοίκησης του 
Υπουργείου Εσωτερικών, 
Δημήτρης Κιρμηκίρογλου, 
συνοδευόμενος από τον 
Αντιπεριφερειάρχη Ανά-
πτυξης ΑΜ-Θ, Αλέξανδρο 
Ιωσηφίδη επισκέφθηκε τον 
Δήμο Νέστου και είχε συ-
νάντηση με τον Δήμαρχο 

Νέστου και πρόεδρο της 
ΠΕΔ, Σάββα Μιχαηλίδη 
όπου ενημερώθηκε για τα 
προβλήματα των Δήμων 
που σχετίζονται με την έλ-
λειψη προσωπικού, την 
ανάγκη η εντοπιότητα να 
τεθεί ως προϋπόθεση για 
τις νέες προσλήψεις στην 
Περιφέρεια και τη μεταφο-
ρά αναγκαίων πόρων όπου 
απαιτούνται από τις και-
νούργιες υποχρεώσεις που 
φέρνουν οι νέες αρμοδι-
ότητες, όπως: Σχεδιασμός 
και δημιουργία ζωνών 
πυροπροστασίας, Πολιτι-
κή Άμυνα, καθαρισμός και 
αποψίλωση περιφεριακών 
οδών, προστασίας δημοτι-
κών κτιρίων κ.λ.π.

Τέθηκε παράλληλα η δυνα-
τότητα άμεσων προσλήψε-
ων εποχικού προσωπικού 
όταν αφορά στην αντιπυ-
ρική περίοδο και η επιμή-
κυνση από τέσσερις σε έξι 
μήνες ελέω της κλιματικής 
αλλαγής.

«Η ενημέρωση επί όλων 
των ζητημάτων που δεν 
κοστίζουν, αλλά βοηθούν 
και βελτιώνουν την καθη-
μερινότητα είναι χρήσιμο 
να μεταφέρονται σε όσους 
έχουν θεσμικό ρόλο και 
μπορούν να βοηθήσουν 
στην επίλυσή τους», ανέ-
φερε με ανακοίνωσή του ο 
κ. Μιχαηλίδης.

www.kavalapost.gr

Σύσκεψη για τις ζημιές στα ακτινίδια από το χαλάζι
Την Πέμπτη 09/05/2024 
στην Χρυσούπολη πραγ-
ματοποιήθηκε σύσκεψη 
των Συνεταιρισμών, των 
Ομάδων Παραγωγών 
και των Επιχειρήσεων 
που δραστηριοποιού-
νται με την καλλιέργεια 
και την εμπορία του 
ακτινιδίου καθώς και 
γεωτεχνικών, ώστε να 
διατυπωθούν και να κα-
ταγραφούν τα προβλή-
ματα στην φετινή καλλι-
εργητική χρονιά.

Δυστυχώς η φετινή χρονιά 
ξεκίνησε με μεγάλο ποσο-
στό ακαρπίας το οποίο ξε-
περνάει το 40% μεσοσταθ-
μικά σε επίπεδο νομού και 
οφείλεται στον ήπιο χειμώ-
να και τις υψηλές θερμο-
κρασίες που επηρεάζουν 
αρνητικά τις λειτουργίες 
των δέντρων. Πρωτοφα-
νής είναι επίσης ο μεγάλος 
αριθμός μη εμπορεύσιμων 
καρπών σε σχήμα “πετα-

λούδας”, οι οποίοι αφαι-
ρούνται από τα δέντρα κατά 
το αραίωμα και πιστεύουμε 
ότι και αυτό οφείλεται στην 
κλιματική κρίση. Στα ήδη 
μειωμένα κατά το ήμισυ 
τονάζ ανά στρέμμα, τις τε-
λευταίες ημέρες σημειώνο-

νται τεράστιες ζημιές από 
τους ισχυρούς ανέμους που 
πλήττουν καθολικά τη περι-
οχή μας, σπάζοντας μεγάλο 
ποσοστό βλαστών από τα 
δέντρα. 

Οι ζημίες στα κιλά υπολο-

γίζονται από 40% – 80% 
και αυτό συνεπάγεται με 
μια τεράστια απώλεια εισο-
δήματος για τους ακτινιδι-
οπαραγωγούς του Δήμου 
Νέστου. Η ζημία θα μετα-
κυλήσει και στην επόμενη 
χρονιά διότι το ακτινίδιο 

καρπίζει σε κλαδιά της προ-
ηγούμενης χρονιάς.  

Ο Αγροτικός Σύλλογος 
Νέστου σε συνεργασία με 
τους Συνεταιρισμούς, τις 
Ομάδες Παραγωγών και 
τις Επιχειρήσεις του νομού 

Καβάλας θα ενημερώσει 
τους αρμόδιους φορείς και 
τεκμηριώνοντας θα διεκδι-
κήσει αποζημιώσεις για την 
αντιστάθμιση του χαμένου 
εισοδήματος των παραγω-
γών.

Για τα εν εξελίξει έργα 
οδοποιίας, που αφορούν 
κυρίως τους αγρότες, μί-
λησε στην ΕΡΑ Καβάλας, 
ο δήμαρχος Νέστου, 
Σάββας Μιχαηλίδης.

«O προγραμματισμός είναι 
αρκετά παλιός, καθώς τα 
χρήματα προέρχονται από 
το πρόγραμμα «Αντώνης 

Τρίτσης». Εν πάση περιπτώ-
σει είναι ένα έργο, το οποίο 
σχεδιάστηκε για να υπο-
στηρίξει τις βασικές υποδο-
μές που χρησιμοποιούν οι 
αγρότες της περιοχής μας», 
ανέφερε αρχικά ο δήμαρ-
χος Νέστου.

«Λόγω πολλών ενστά-
σεων από διαφόρους 

συνδέσμους, είχαμε μία 
καθυστέρηση, η οποία 
είναι αυτή που δεν μας 
επέτρεψε να έχουμε 
ήδη υλοποιήσει αυτό το 
έργο…»

«Νομίζω ότι είμαστε σε 
καλό δρόμο. Έχουμε προ-
χωρήσει σε πολλές διαδι-
κασίες, αφού το έργο προέ-

βλεπε αρχικά με προμήθεια 
τοποθέτηση, η οποία θα 
έδινε 160 χιλιόμετρα. Στη 
συνέχεια παρότι αυτά επι-
βάλλονται σε ένα μέτρο 
από τα χρηματοδοτικά 
πρωτόκολλα της Ευρωπαϊ-
κής Ένωσης, αλλά ήταν και 
στην πρόσκληση η επιλογή 
του υπουργείου, με πολλές 
ενστάσεις από διαφόρους 

συνδέσμους, είχαμε μία κα-
θυστέρηση, η οποία είναι 
αυτή που δεν μας επέτρεψε 
να έχουμε ήδη υλοποιήσει 
αυτό το έργο», σημείωσε 
στη συνέχεια ο κ. Μιχαηλί-
δης.

«Έγιναν τα πρώτα πέντε 
χιλιόμετρα και το έργο 
θα ολοκληρωθεί με τα 

υπόλοιπα 77 που απομέ-
νουν σε στοχευμένες θα 
έλεγα οδοποιίες…»

«Τροποποιήσαμε τη διαδι-
κασία, κάναμε ό,τι έπρεπε 
να κάνουμε και αφού κά-
ναμε έργο πλέον για 82 
χιλιόμετρα, ολοκληρώσαμε 
τη διαδικασία. Τώρα αυτό 
το έργο ξεκίνησε, έγιναν 
τα πρώτα πέντε χιλιόμετρα 
και το έργο θα ολοκληρω-
θεί με τα υπόλοιπα 77 που 
απομένουν σε στοχευμέ-
νες θα έλεγα οδοποιίες. οι 
οποίες θα είναι χρήσιμες 
κυρίως για τους αγρότες, 
αλλά και όλους όσους χρη-
σιμοποιούν αυτούς τους 
δρόμους. Επίσης έχουμε σε 
εξέλιξη άλλα 3,9 εκ. ευρώ 
που αφορούν την πόλη της 
Χρυσούπολης και φυσικά 
η υλοποίησή τους αυτών 
των έργων υποδομής θα 
βελτιώσει την κατάσταση, η 
οποία εδώ και πολλά χρό-
νια έχει φτάσει στα όριά 
της», επισήμανε καταληκτι-
κά ο δήμαρχος Νέστου. 

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Σάββας Μιχαηλίδης 
Στοχευμένες παρεμβάσεις για τους αγρότες μας
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Η διεθνή Ημέρα των Μουσείων 
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Η 18η Μαΐου ήταν  η  Δι-
εθνή Ημέρα Μουσείων 
2024, που είχε  ως θέμα 
«Μουσεία για την εκπαί-
δευση και την έρευνα», με 
το οποίο το Διεθνές Συμ-
βούλιο Μουσείων (ICOM) 
αναδεικνύει τα μουσεία ως 
ζωτικούς χώρους σύγκλι-
σης της εκπαίδευσης και τη 
έρευνας, που έχουν τη δυ-
νατότητα να συμβάλλουν 
σημαντικά στην κατανόηση 
του κόσμου.

Θα σας γράψω για την 
ιστορία των Μουσείων 

στην περιοχή μας. Τα πρώ-
τα αρχαιολογικά ευρήματα 
που ήταν διάσπαρτα στους 
δρόμους της Καβάλας 
απομεινάρια της αρχαίας 
Νεάπολις , συγκεντρώθη-
καν τις πρώτες ημέρες της 
Απελευθέρωσης τον Ιούνιο 
του 1913 και .. φυλάχθη-
καν στο υπόγειο του Διοι-
κητηρίου της πόλης , που 
τον Σεπτέμβριο του 1913 
φιλοξένησε το Δικαστήριο 
και το Δημαρχείο της πό-
λης. Τα αρχαία αυτά μετα-
φέρθηκαν το 1937 στους 
χώρους του κοσμικού κέ-
ντρου Φάληρο στην ομώ-
νυμη περιοχή, στην .. άκρη 
τότε της πόλης.  
Το κέντρο “Φάληρο”  δια-
χειρίζονταν για δεκαετίες 
οι αδελφοί Καρασμάνη , 
ήταν δημοτική ιδιοκτησία 
, το “καμάρι” της Καβάλας 
και το σημείο συνάντησης 
. Από τα πρώτα κτίρια που 

απόκτησαν  τηλέφωνο στη 
δεκαετία του 1920.  
Το έτος 1937 στεγάσθηκε 
εκεί το Δημοτικό Αρχαιο-
λογικό Μουσείο Καβάλας 
(στη φωτογραφία 1) 
,μετά από επίπονες προ-
σπάθειες του πρώτου επι-
μελητή αρχαιοτήτων στην 
περιοχής μας, από το 1934 
του Γεωργίου Μπακαλά-
κη τον οποίο διαδέχθηκε 
το 1946 ο Καβαλιώτης Δ. 
Λαζαρίδης, που μετατέ-
θηκε αργότερα το 1965 
στην Αθήνα. Οι Βούλγα-
ροι την περίοδο 1941-44 

λεηλάτησαν το Μουσείο 
, βανδάλισαν και πέταξαν 
στην θάλασσα πολλές αρ-
χαιολογικά ευρήματα. Με 
πολλούς κόπους το Μου-
σείο ξαναστήθηκε (για ένα 
διάστημα το 1945 “φιλο-
ξένησε” μια Αγγλική στρα-
τιωτική μονάδα..) . Όλα 
αυτά μέχρι την αρχή της 
δεκαετίας του 1960 όπου 
αποφασίστηκε η ανάπλαση 
της περιοχής με την .. κατε-
δάφιση του κτιρίου και την 
υπέρ ύψωση του σημείου 
με την διαμόρφωση του 
γνωστού Κόμβου Φαλή-
ρου. Τα έργα εκείνα κρά-
τησαν χρόνια και απασχο-
λήθηκαν δεκάδες άνεργοι 
Καπνεργάτες .. που ήταν 
άνεργοι , μια και το τέλος 
της επεξεργασίας του Κα-
πνού στην Καβάλα ήταν 
ορατό. Για μερικούς μήνες 
οι αρχαιότητες “φιλοξε-
νήθηκαν” σε κτίριο στην 

οδό .. Βενιζέλου και μετά 
στο νεόδμητο Αρχαιολογι-
κό Μουσείο Καβάλας (Στη 
φωτογραφία 6) στην 
νέα παραλία της πόλης το 
1964. Η τελευταία επέκτα-
σή του έγινε στα τέλη της 
δεκαετίας του 2000 για 
να δημιουργηθεί χώρος 
για μόνιμες και περιοδικές 
εκθέσεις. Είναι το κεντρικό 
αρχαιολογικό μουσείο της 
Ανατολικής Μακεδονίας. 
Το κτίριο είναι έργο των 
αρχιτεκτόνων Δημήτρη 
Φατούρου και Γεώργιου 
Τριανταφυλλίδη.
Στην Θάσο το Αρχαιολογι-
κό Μουσείο κτίστηκε στην 
δεκαετία του 1930 ενώ 
οι Γάλλοι αρχαιολόγοι της 
Γαλλικής Αρχαιολογικής 
Σχολής Αθηνών κάνουν 
ανασκαφές στο νησί από 
το 1911. Το νέο Αρχαιο-
λογικό Μουσείο Θάσου 
εγκαινιάσθηκε το 2010. 
Στην δεκαετία του 1960 
κατασκευάσθηκε το Αρχαι-
ολογικό Μουσείο Φιλίπ-
πων (Στη φωτογραφία 
7) το οποίο ανακαινίσθηκε 
ριζικά τα τελευταία χρόνια.

Ο ΠΙΝΑΚΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ 
ΚΑΒΑΛΑ
Το Διεθνές Συμβούλιο 
Μουσείων (ICOM), στην 
προσπάθειά του να ανα-
δείξει τον ρόλο των μου-
σείων στη σύγχρονη κοι-
νωνία, καθιέρωσε από το 
1977 τη 18η Μαΐου ως 
Διεθνή Ημέρα Μουσείων 
(International Museum 
Day). 18η Μαΐου είναι 
αφιερωμένη κάθε χρόνο 
σε ένα θέμα. Τιμώντας την 
ημέρα αυτή θα σας γράψω 
και για τον Βασίλειο Χατζή 
που έχει ζωγραφίσει την 
Καβάλα και το συγκεκρι-
μένο έργο εκτίθεται στην 
Εθνική Πινακοθήκη. (Στη 
φωτογραφία 2). Ο Βα-
σίλειος Χατζής (Καστοριά 
1870-Αθήνα 1915 ) είχε 
σπουδάσει στη Σχολή των 
Τεχνών της Αθήνας, με 
καθηγητές του τον Νικη-
φόρο Λύτρα και Κωνστα-
ντίνο Βολανάκη, στα χρό-
νια 1886-93. Πενήντα του 
έργα υπάρχουν στην Εθνι-
κή Πινακοθήκη από δωρε-
ές κυρίως του Αλεξάνδρου 
Σούτζου και από τη Συλλο-
γή Κουτλίδη.Το 1912 τοπο
θετήθηκε στο Πολεμικό 
Ναυτικό και αποθανατίζει 
τις μάχες στο Αιγαίο αλλά 
και τις απελευθερώσεις 
νησιών και πόλεων. Ένας 
τέτοιος πίνακας και αυτός 
της Απελευθέρωσης της 
Καβάλας τον Ιούνιο του 
1913 που βρίσκεται στην 
Εθνική Πινακοθήκη. 

Από τα διακόσια εξήντα 
περίπου έργα που δημι-
ούργησε μερικά από αυτά 
εμπλουτίζουν τη Δημοτική 
Πινακοθήκη - Μουσείο Γ. Ι. 
Κατσίγρα (Θεσσαλικό το-
πίο κ.α., το Ναυτικό Μου-
σείο της Ελλάδος, την Πι-
νακοθήκη Ε. Αβέρωφ στο 
Μέτσοβο κ. ά. καθώς και 
τη Συλλογή της Τραπέζης 
της Ελλάδος (θαλασσο-
γραφία), της Εθνικής Τρά-
πεζας και αρκετά βρίσκο-
νται σε ιδιωτικές Συλλογές 

Λ. Ευταξία, Χ. Περέζ, Κρα-
νιώτη κ.α.

ΜΟΥΣΕΙΟ ΠΡΟΣΦΥΓΙ-
ΚΟΥ ΕΛΛΗΝΙΣΜΟΥ
Το Μουσείο Προσφυγικού 
Ελληνισμού στην Καβά-
λα (Στις φωτογραφίες 3 
και 4) που δημιούργησε 
και λειτουργεί ο Σύλλογος 
Μικρασιατών “Η Μνήμη 
Μικράς Ασίας” αποτελεί 
από τα κορυφαία στο είδος 
του σε όλη την Ελλάδα. Το 
μεράκι, το πάθος και η ερ-
γατικότητα των μελών του 
συλλόγου , της διοίκησης 
και ειδικά των υπευθύνων 
του, το ζεύγος Έλενας και 
Μανόλη Ζαχαρόπουλου 
κατατάσσουν το Μουσείο 
πολύ ψηλά, θεματοφύλακα 
των παραδόσεων και της 
ιστορίας του Προσφυγικού 
Ελληνισμού των Πατρίδων 
της Ανατολής. Συγχαρητή-
ρια σε όλους.
Η Σοφία Τσίγκου πρόε-
δρος του συλλόγου Μι-
κρασιατών Καβάλας, που 
έχει την ευθύνη λειτουργί-
ας του Μουσείου έγραψε 
στο διαδίκτυο για την Διε-
θνή Ημέρα των Μουσείων 
αλλά και για το Μουσείο 
Προσφυγικού Ελληνισμού. 
“Εκατόν δύο χρόνια μετά η 
Μνήμη είναι εδώ…

Κυλάει μέσα από τις εικό-
νες τις πολύτιμες αποκού-
μπι  και παρηγοριά στο 
δρόμο της προσφυγιάς, 
πονάει σαν ακουμπά τα 
κλειδιά τα σκουριασμένα 
που μείναν ορφανά από 
πόρτες αγαπημένες, θυμά-
ται σαν κοιτά τα κεντίδια, 
τα κοσμήματα, τα πλου-
μιστά στολίδια μιας ζωής 
που ξεκίνησε με ηλιόλου-
στες ανατολές, κοιτά το 
μέλλον με ελπίδα μέσα 
από τις παλιές φωτογρα-
φίες που φυλάκισαν χα-
ρούμενες στιγμές, χαϊδεύει 
τα μπαούλα που κρύβουν 
μέσα τους τα πολύτιμα 
από την Πατρίδα, περηφα-
νεύεται για όλη εκείνη τη 
γνώση που σκόρπισε στον 
τόπο τον καινούργιο, γεύ-
εται τις νοστιμιές που ψη-
νόταν στα σκεύη τα μαγει-
ρικά   και μερακλώνει σαν 
πνίγει τον καημό στα τάσια 
τα μπρούτζινα και του λι-
κέρ τα ποτηράκια. Δώρα 
της Μνήμης ακριβά και 
αντίδωρο το "ΜΟΥΣΕΙΟ 
ΠΡΟΣΦΥΓΙΚΟΥ ΕΛΛΗΝΙ-
ΣΜΟΎ".

Στις ακόμα δυο φωτο-
γραφίες της σημείωσης 
αυτής: Το υπόγειο του 
διοικητηρίου της πόλης 
και μετέπειτα δικαστικού 
μεγάρου στην πλατεία Νι-
κοτσάρα φιλοξένησε τις 
πρώτες αρχαιότητες (Στη 
φωτογραφία 8) που πε-
ρισυνέλλεγαν οι πρώτοι 
αρχαιολόγοι , από τους 
δρόμους της πόλης. Στη 
φωτογραφία (7) είμαι στο 
Μουσείο Καπνού με τους  
Γιάννη Βύζικα και  Μιχάλη 
Σαξαμάνογλου.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς 

καταγράφει τη νεότερη 
ιστορία της πόλη
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Η Θάσος στους 20 καλύτερους ευρωπαϊκούς προορισμούς 
Δικαίωση, αισιοδοξία και σχεδιασμός για την επόμενη μέρα

Εκδήλωση του Οργανι-
σμού Τουρισμού Θάσου 
στο Καλογερικό του Λι-
μένα με βραβεύσεις και 
παρουσίαση τοπικών 
προϊόντων

Πανηγυρικό ήταν το κλίμα 
στην εκδήλωση του Οργα-
νισμού Τουρισμού Θάσου 
στο Καλογερικό στον Λιμέ-
να με αφορμή το γεγονός 
ότι το νησί βρέθηκε ανά-

μεσα στους 20 καλύτερους 
ευρωπαϊκούς προορισμούς.

Κατά τη διάρκεια της εκ-
δήλωσης παρουσιάστηκαν 
τοπικά προϊόντα γαστρονο-
μίας και έργα τοπικών καλ-
λιτεχνών, ενώ βραβεύτηκαν 
εκπρόσωποι φορέων, επαγ-
γελματιών, συλλόγων, σω-
μάτων ασφαλείας και υγεί-
ας για τη συνδρομή τους σε 
αυτήν την επιτυχία.

Αυτό το οποίο τονίστηκε 
είναι ότι η εν λόγω διάκρι-
ση αποτελεί αποτέλεσμα 
προσπαθειών πολλών ετών 
και πολλών ανθρώπων και 
για να έχει ουσία θα πρέ-
πει η Θάσος να παραμεί-
νει ψηλά, θέτοντας ακόμη 
υφηλότερους στόχους, ενώ 
το ραντεβού του Οργανι-
σμού ανανεώθηκε για του 
χρόνου.

www.kavalapost.gr

Στους 20 δημοφιλέστερους προορισμούς στην Ευρώπη η Θάσος

Την ικανοποίησή του για 
το γεγονός ότι η  Θάσος 
βρέθηκε στη λίστα με 
τους 20 δημοφιλέστε-
ρους προορισμούς στην 
Ευρώπη, εξέφρασε μι-
λώντας στην ΕΡΑ  Κα-

βάλας, ο αντιδήμαρχος 
Τουρισμού του νησιού, 
Γιάννης Μαρκιανός.

«Την προηγούμενη Παρα-
σκευή ο Οργανισμός Του-
ρισμού του νησιού μας, με 
την ευκαιρία ότι η Θάσος 
βρέθηκε σε μία λίστα με 
τους 20 δημοφιλέστερους 
προορισμούς στην Ευρώπη, 
πραγματοποίησε στο Καλο-
γερικό μία γιορτή με αφορ-
μή αυτήν την επιτυχία, στη 
διάρκεια της οποίας συνε-
χάρη, αλλά και βράβευσε 
ανθρώπους, που αγωνίζο-
νται πάρα πολλά χρόνια για 
να έρθει αυτό το αποτέλε-

σμα», ανέφερε αρχικά ο κ. 
Μαρκιανός.

«Αυτή η εκδήλωση θα 
αποτελέσει θεσμό και θα 
γίνεται σε ετήσια βάση 
και σε αυτή θα βραβεύο-
νται διάφοροι άνθρωποι 
κάθε χρονιά, ενώ ταυτό-
χρονα θα παρουσιάζεται 
η στρατηγική μας…»

«Δεν είναι κάτι το οποίο 
προέκυψε μέσα σ’ ένα έτος. 
Πάρα πολλοί άνθρωποι 
και για πάρα πολλά χρόνια 
αγωνίζονται για το τουρι-
στικό προϊόν της Θάσου και 
προσπαθούν να φέρουν το 

νησί σε υψηλά επίπεδα. 

Αυτό το οποίο σχεδιάστηκε 
αλλά και ανακοινώθηκε την 
ημέρα εκείνη είναι ότι αυτή 
η εκδήλωση θα αποτελέ-
σει θεσμό και θα γίνεται σε 
ετήσια βάση και σε αυτή θα 
βραβεύονται διάφοροι άν-
θρωποι κάθε χρονιά, ενώ 
ταυτόχρονα θα παρουσιά-
ζεται η στρατηγική, θα πα-
ρουσιάζονται νέοι τρόποι 
με τους οποίους θα κινεί-
ται ουσιαστικά το νησί της 
Θάσου και θα προχωράει 
για να φτάσει σε ακόμα 
καλύτερα αποτελέσματα», 
επισήμανε στη συνέχεια ο 

αντιδήμαρχος Τουρισμού 
Θάσου. 

«Εκτός ότι μας έκανε 
πάρα πολύ χαρούμε-
νους, μας γεμίζει και ευ-
θύνη για να αντεπεξέλ-
θουμε σε αυτό και στις 
προσδοκίες των επισκε-
πτών μας…»

«Πραγματικά ήταν κάτι που 
μας εξέπληξε. Το δείγμα 
είναι πραγματικά τεράστιο. 
Περισσότερο από ένα εκα-
τομμύριο είναι αυτοί οι 
οποίοι ψήφισαν για να βγει 
αυτό το αποτέλεσμα. Δεν 
είναι δηλαδή μία λίστα, η 

οποία προέκυψε τυχαία και 
φυσικά αυτό εκτός ότι μας 
έκανε πάρα πολύ χαρούμε-
νους, μας γεμίζει και ευθύ-
νη για να αντεπεξέλθουμε 
σε αυτό και στις προσδο-
κίες των επισκεπτών μας. 
Είναι κάτι το οποίο όλο 
αυτό το έτος θα το προ-
βάλλουμε, έτσι ώστε όλοι 
να γνωρίζουν τη δυναμική 
του νησιού μας», ανέφε-
ρε καταληκτικά ο Γιάννης 
Μαρκιανός.

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Η Γενική Πρόξενος της Ρουμανίας στη Θεσσαλονίκη στον 
Δήμαρχο Θάσου

Ο Λευτέρης Κυριακίδης 
υποδέχτηκε στο γραφείο 
του την Carmen Ileana 
Mihalcescu και μαζί με 
τους συνεργάτες τους 
συζήτησαν για το με-
γάλο ενδιαφέρον των 
Ρουμάνων για να επι-
σκεφτούν το νησί αλλά 
και για την επίλυση των 

τυχόν προβλημάτων που 
μπορεί να αντιμετωπί-
ζουν

«Το νησί της Θάσου και τον 
Δήμαρχο Θάσου Λευτέ-
ρη Κυριακίδη επισκέφτηκε 
την Πέμπτη 16/5, η Γενική 
Πρόξενος της Ρουμανίας 
στη Θεσσαλονίκη Carmen 

Ileana Mihalcescu, συνο-
δευόμενη από τον Οικονο-
μικό Ακόλουθο του Προξε-
νείου Silviu Mihai Zeleniuc.

Στην εθιμοτυπική συνάντη-
ση, που πραγματοποιήθηκε 
στο Γραφείο του Δημάρχου 
Θάσου, συμμετείχαν επίσης 
ο Αντιδήμαρχος Τουρισμού 

Ιωάννης Μαρκιανός, ο 
Αντιδήμαρχος Διοικητικών 
Υπηρεσιών  Ιωάννης Γεωρ-
γίου και η Αντιπρόεδρος 
του Οργανισμού Τουρισμού 
Θάσου  Λαμπρινή Φωκά.

Συζητήθηκαν αναλυτικά 
θέματα που αφορούν, τόσο 
το μεγάλο ενδιαφέρον των 
Ρουμάνων πολιτών να επι-
σκεφτούν τη Θάσο, όσο και 
την επίλυση τυχόν προβλη-
μάτων που αντιμετωπίζουν 
κατά την διαμονή τους στο 
νησί.

Ο Δήμαρχος Θάσου ευχα-
ρίστησε την Γενική Πρό-
ξενο για την επίσκεψή της 
στη Θάσο και, διά της ιδίας, 
όλους τους Ρουμάνους πο-
λίτες που επιλέγουν το νησί 
για τις διακοπές τους.

Επίσης, ο Δήμαρχος υπο-
γράμμισε την άριστη και 

εξαιρετική συνεργασία με-
ταξύ του Δήμου Θάσου και 
του Προξενείου της Ρουμα-
νίας στη Θεσσαλονίκη, σε 
όσες περιπτώσεις απαιτή-
θηκε να αντιμετωπιστούν 
θέματα που αφορούσαν 
Ρουμάνους και διαβεβαίω-
σε την Γενική Πρόξενο ότι ο 
Δήμος της Θάσου, διά των 

αρμοδίων υπηρεσιών του, 
θα συνεχίζει να εργάζεται 
προς αυτήν την κατεύθυν-
ση.

Η συνάντηση ολοκληρώθη-
κε με την ανταλλαγή ανα-
μνηστικών δώρων.

www.kavalapost.gr
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Μητσοτάκης
Η κυβέρνηση των Σκοπίων να χρησιμοποιεί μόνο το όνομα 
Βόρεια Μακεδονία

Προειδοποίηση προς 
το VMRO να σταματή-
σει τις προκλήσεις και 
να σεβαστεί πληρως τη 
Συμφωνία των Πρεσπών 
που προβλέπει το όνο-
μα «Βόρεια Μακεδονία» 
απηύθυνε ο πρωθυπουρ-
γός  Κυριάκος Μητσο-
τάκης, κάνοντας λόγο 
για εξαιρετικά αρνητικά 
πρώτα δείγματα γραφής 
από τη νέα κυβέρνηση.

Ο πρωθυπουργός, σε συ-
νέντευξή του στην ΕΡΤ, 
τόνισε: «Θέλω να στείλω 

ένα μήνυμα προειδοποί-
ησης στη νέα κυβέρνηση, 
να σεβαστεί την κεντρική 
πρόβλεψη της Συμφωνίας 
των Πρεσπών, να χρησιμο-
ποιεί το όνομα της Βόρειας 
Μακεδονίας, ειδάλλως θα 
δημιουργήσει πρόβλημα 
όχι στις σχέσεις Ελλάδος 
και Βόρειας Μακεδονίας, 
αλλά και Ευρώπης και Βό-
ρειας Μακεδονίας», ανέφε-
ρε, υπενθυμίζοντας τις κα-
ταδικαστικές δηλώσεις της 
Ούρσουλα φον ντερ Λάιεν 
και του Σαρλ Μισέλ.

Ειδικότερα, όπως ανέφερε, 
υπήρξαν άμεσες παρεμβά-
σεις της κυβέρνησης «μέσα 
σε λίγες ώρες, αυτά δεν 
έγιναν από μόνα τους. Έκα-
να εγώ προσωπικά παρεμ-
βάσεις για να ενημερώσω 
την ηγεσία της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης για τις δηλώσεις 
της Προέδρου της Βόρει-
ας Μακεδονίας. Υπήρξαν 
καταδικαστικές δηλώσεις 

και από την Πρόεδρο της 
Επιτροπής και από τον 
Πρόεδρο του Συμβουλίου 
και από τις Ηνωμένες Πο-
λιτείες. Άρα θα ασκηθεί πι-
στεύω, μια συνολική πίεση 
στην ηγεσία της Βόρειας 
Μακεδονίας να μην κάνου-
με ένα σημαντικό πισωγύ-
ρισμα».

Σε κάθε περίπτωση, ο κ. 
Μητσοτάκης ξεκαθάρισε 
ότι η κυβέρνησ ηδεν θα 
φέρει προς κύρωση τα τρία 
μνημόνια. «Αυτό το οποίο 
θα κάνουμε μετά βεβαιότη-
τας είναι ότι δεν πρόκειται 
να φέρουμε προς κύρωση 
τα τρία μνημόνια τα οποία 
απορρέουν από τη συμφω-
νία. Και τώρα δικαιώνεται 
απόλυτα και η δικιά μας 
στάση να καθυστερήσουμε 
αυτή την κύρωση», είπε χα-
ρακτηριστικά.

«Εμείς βλέπαμε εδώ και 
καιρό τι γινόταν στη Βό-

ρεια Μακεδονία. Ακούγαμε 
αυτό το εθνικιστικό παρο-
ξυσμό του VMRO, ξέραμε 
το VMRO θα κερδίσει τις 
εκλογές και θέλαμε να δια-
τηρήσουμε κι εμείς κάποια 
ουσιαστικά διαπραγμα-
τευτικά όπλα σε περίπτω-
ση που τα πράγματα δεν 
πήγαιναν όπως ενδεχο-
μένως κάποιοι περίμεναν. 
Και θεωρώ αδιανόητο στα 
όρια του πολιτικού και δι-
πλωματικού παραλογισμού 
να έρχεται τώρα ο ΣΥΡΙ-
ΖΑ, ο οποίος είναι αυτός 
που μας φόρτωσε αυτή τη 
συμφωνία με τα προβλήμα-
τα και να ζητάει τώρα που 
βλέπουμε ότι τα Σκόπια 
ακολουθούν μια τελείως 
διαφορετική γραμμή, να 
κυρώσουμε τώρα τα μνη-
μόνια. Τι λογική έχει αυτό; 
Πραγματικά δυσκολεύομαι 
να το αντιληφθώ. Το δεύ-
τερο το οποίο θα κάνουμε 
είναι ότι θα ήδη το έχουμε 
κάνει. Θα καταστήσουμε 

απολύτως σαφές ότι καμία 
πρόοδος σε αυτήν την πο-
ρεία, τη μακρά πορεία των 
Σκοπίων προς την Ευρώπη, 
δεν μπορεί να συντελεστεί 
εάν δεν υπάρχει απόλυτη 
συμμόρφωση με τη συμ-
φωνία των Πρεσπών στο 
ζήτημα του ονόματος», 
πρόσθεσε.

Για το ψηφιακό φροντι-
στήριο

Αναφερόμενος στο ψη-
φιακό φροντιστήριο, ο κ. 
Μητσοτάκης σημείωσε ότι 
την περίοδο της πανδημί-
ας, η Ελλάδα ανταποκρί-
θηκε στην τηλεκπαίδευση. 
Τώρα δημιουργούμε ένα 
συμπληρωματικό ψηφιακό 
βοήθημα και δίνουμε δω-
ρεάν ψηφιακό φροντιστή-
ριο σε μαθητές Γ’ Λυκείου 
από έμπειρους καθηγητές. 
«Είναι μία τεράστια πρωτο-
βουλία που μειώνει τις ανι-
σότητες μεταξύ ιδιωτικού 

και δημόσιου σχολείου», 
ανέφερε. Παράλληλα, το 
ψηφιακό φροντιστήριο θα 
βοηθήσει να μειωθούν και 
οι μεγάλες περιφερειακές 
ανισότητες.

«Πήγαμε στα Ριζώματα, 
ένα πανέμορφο χωριό στην 
ορεινή Ημαθία, στα Πιέρια 
Όρη. Εκεί τα παιδιά για να 
πάνε φροντιστήριο πρέ-
πει να πάνε στη Βέροια, 
45 λεπτά, ένα λεωφορείο 
την ημέρα, κακές καιρικές 
συνθήκες. Καταλαβαίνετε 
λοιπόν ότι και για τα πιο 
απομονωμένα μέρη της πα-
τρίδας μας, τα νησιά μας, 
τα μικρά νησιά, τα ορεινά 
χωριά, είναι ένα πολύ ση-
μαντικό βοήθημα το οποίο 
παρέχεται δωρεάν στους 
μαθητές, σημείωσε.

ΚΚΕ/Ευρωεκλογές 
Ομιλία στην κεντρική πλατεία της Καβάλας από 
τον Θανάση Παφίλη

Το μέλος της ΚΕ του ΚΚΕ 
και κοινοβουλευτικός 
εκπρόσωπος του κόμμα-
τος ολοκλήρωσε την πε-
ριοδεία του στον Νομό 
Καβάλας με μια μεγάλη 
συγκέντρωση στην πλα-
τεία Ελευθερίας

Στην Καβάλα βρίσκεται το 
μέλος της ΚΕ του ΚΚΕ και 
κοινοβουλευτικός εκπρό-
σωπος του κόμματος, Θα-
νάσης Παφίλης, ολοκλη-
ρώνοντας την περιοδεία 
του στον Νομό, μετά την 
παρουσία του σε Θάσο και 
Χρυσούπολη, με φόντο τις 
Ευρωεκλογές.
Ο κ. Παφίλης μίλησε το 
απόγευμα του Σαββάτου 
18 Μαΐου 2024 σε συ-

γκέντρωση στην κεντρική 
πλατεία της Καβάλας, στο 
προεκλογικό περίπτερο του 
κόμματος, με θέμα: «Στην 
Ευρωπαϊκή Ένωση των πο-
λέμων απαντάμε: Με πιο 
δυνατό ΚΚΕ, ενάντια στους 
ιμπεριαλιστικούς πολέμους 
και την πολεμική εμπλοκή 
της Ελλάδας».
Αρκετός ήταν ο κόσμος 
που παραβρέθηκε στη συ-
γκέντρωση-ομιλία, με τον 
κ. Παφίλη να σημειώνει 
μεταξύ άλλων στην ομιλία 
του ότι ούτε σε αυτές τις 
κάλπες υπάρχουν διλήμμα-
τα για τον λαό, παρά μόνον 
σύμπραξη με το ΚΚΕ, «τη 
μόνη πραγματική αντιπολί-
τευση».

Πηγή: www.kavalapost.gr

Στην Καβάλα ο υφυπουργός Εξωτερικών για την Οικονομική 
Διπλωματία και την Εξωστρέφεια, Κώστας Φραγκογιάννης

Θα μιλήσει σε ημερίδα 
για την εξωστρέφεια-
Αναλυτικά το πρόγραμ-
μα της ημερίδας

Ημερίδα για τη διπλωμα-
τική και επιχειρηματική 
εξωστρέφεια θα πραγμα-
τοποιηθεί στην Καβάλα και 
συγκεκριμένα στο ξενοδο-
χείο Lucy Hotel το Σάββατο 
25 Μαΐου 2024.

Αναλυτικά το πρόγραμ-

μα της ημερίδας
09:30-10:00 Προσέλευση

10:00-10:15 Χαιρετισμοί 
Επισήμων

10:15-11:00 Διεθνείς 
σχέσεις και εξωστρέφεια

• Κώστας Φραγκογιάν-
νης, υφυπουργός Εξω-
τερικών για την Οι-
κονομική Διπλωματία 
και την Εξωστρέφεια-
«Υποστηρικτικές Δρά-
σεις Εξωστρέφειας»

• Γρηγόρης Σταματόπου-
λος, Διευθύνων Σύμ-
βουλος Export Credit 
Greece-«Στηρίζουμε 
την Ανάπτυξη των Ελ-
ληνικών Εξαγωγών»

• Γιάννης Ρέτσας, Γενι-
κός Διευθυντής Στρα-
τηγικής Ανάπτυξης 

Εξωτερικού Εμπορίου, 
Enterprise Greece-
«Διεθνοποίηση Ελλη-
νικών Επιχειρήσεων: 
Προκλήσεις και Ευκαι-
ρίες»

11:00-12:20 Ψηφιακός 
μετασχηματισμός και 
εξωστρέφεια

Αθανάσιος Πατσάκας, 
Country Leader Greece/
Cyprus/Malta, ΑΜΑ-
ΖΟΝ Web Services-
«Τεχνολογίες cloud και ΑΙ 
προς υποστήριξη ψηφια-
κού μετασχηματισμού και 
εξωστρέφειας»
Κωνσταντίνος Κουρμού-
σης, Solutions Architect, 
ΑΜΑΖΟΝ Web Services-
«Χαρτογραφώντας το 
Cloud και την Τεχνητή Νο-
ημοσύνη»

Γιάννης Κρασονικολά-
κης, Headof Applied 
lntelligence & Predictive 
Analytics, Technology, 
Grant Thornton-
«Τεχνολογική Ωριμότητα 
των Οργανισμών: Προκλή-
σεις και Ευκαιρίες»
12:20-12:40 Διάλειμμα

12:40-13:40 Στρατηγι-
κές και εργαλεία εξω-
στρέφειας

• Γιώργος Καρακα-
τσάνης, Head of 
RBB Development 
Programs & Strategic 
P a r t n e r s h i p s , 
E u r o b a n k -
«Χρηματοδοτικά εργα-
λεία για ΜΜΕ»

• Ρόζη Αθανασίου, 
Β2Β Ecosystems 
Expert, Eurobank-

«Πρωτοβουλίες για 
την ενίσχυση της Εξω-
στρέφειας»

• Απόστολος Μπουζά-
νης, Senior Manager, 
Deals Services, Grant 
Thornton-«Gobeyond 
East Macedonia & 
Thrace»

13:40-14:50 Επιχειρή-
σεις και εξαγωγικός 
προσανατολισμός

• Βασίλης Στοίδης, 
lnvestor, 4χ Founder& 
CEO, 7L lnternational-
«Τα πλεονεκτήματα 
της νέας γενιάς στην 
εγχώρια και διεθνή 
επιχειρηματικότητα»

• Κωνσταντίνος Μιχανε-
τζής, Founder& CEO, 
Seeders-«Η καινοτο-
μία ως ενισχυτικός πα-

ράγονταςτου εξαγω-
γικού χαρακτήρα της 
επιχείρησης»

• Θεοδόσης Για-
ζιτζής, Senior 
Manager, Customer 
T r a n s f o r a m a t i o n 
Lead, PwCGreece-
«Strategies for 
Succesful Foreign 
Market Penetration»

• Σπύρος Ιγνατιάδης, 
Διευθυντής στρα-
τηγικής και ανάπτυ-
ξης IDS Consulting-
« Σ τ ρ α τ η γ ι κ ή 
Εξωστρέφειας Μικρο-
μεσαίων Επιχειρήσε-
ων»

• Καλές πρακτικές εξω-
στρέφειας από τοπικές 
επιχειρήσεις

14:50-15:00 Συμπεράσμα-
τα

διαβάστε περισσότερα
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Ακρίβεια 
Αύξηση τιμών 1,1% στα σούπερ μάρκετ τον Απρίλιο

Συγκράτηση στις τιμές 
των προϊόντων στις 
αλυσίδες των σούπερ 
μάρκετ τον Απρίλιο του 
2024, σε σχέση με τον 
Απρίλιο του 2023, κα-
ταγράφει στοχευμένη 
έρευνα που πραγματο-
ποίησε ο ΙΕΛΚΑ για τις 

πληθωριστικές πιέσεις 
στο λιανεμπόριο τροφί-
μων.

Σύμφωνα με τα αποτελέ-
σματα που δόθηκαν στη 
δημοσιότητα, αποτυπώνε-
ται μια αύξηση 1,10% εν 
συγκρίσει με ακριβώς έναν 

χρόνο πριν, ενώ υπάρχει 
εμφανής συγκράτηση τους 
τελευταίους μήνες.

Χαρακτηριστικό είναι ότι 
τον Ιανουάριο οι αυξήσεις 
τιμών ήταν στο 3% σε σχέ-
ση με τον αντίστοιχο περσι-
νό μήνα, τον Φεβρουάριο 

2,7% και τον Μάρτιο μόλις 
0,28%, δηλαδή ήταν σχε-
δόν μηδενικές.

Πηγές του Υπουργείου 
Ανάπτυξης σχολίασαν στο 
ΑΠΕ-ΜΠΕ ότι η αποκλιμά-
κωση που παρατηρείται σε 
βασικές κατηγορίες προ-
ϊόντων, αλλά και η συνο-
λικότερη συγκράτηση των 
τιμών είναι αποτέλεσμα 
και των νέων μέτρων για 
την αντιμετώπιση της ακρί-
βειας, όπως αυτό για το 
«πάγωμα» των προωθητι-
κών ενεργειών επί τριμή-
νου σε περιπτώσεις ανατι-
μήσεων.

Εν ολίγοις, όπως σημεί-
ωσαν οι ίδιες πηγές, στα-
διακά οι κυβερνητικές 
παρεμβάσεις αρχίζουν να 

αποδίδουν στο ράφι, σε 
συνδυασμό βέβαια με άλ-
λους κρίσιμους παράγο-
ντες (αποκλιμάκωση των 
τιμών των πρώτων υλών 
στις διεθνείς αγορές, στα-
διακή αποκλιμάκωση του 
πληθωρισμού, προσφορές 
και εκπτώσεις, επίδραση 
προϊόντων ιδιωτικής ετικέ-
τας, υψηλή κυκλοφοριακή 
ταχύτητα αποθεμάτων).

Οι μεγαλύτερες μειώσεις 
τιμών καταγράφονται στις 
βρεφικές και παιδικές τρο-
φές (-4,57%) και ακολου-
θούν, χαρτικά, πάνες και 
σερβιέτες, απορρυπαντικά 

και είδη καθαρισμού, βού-
τυρα και αυγά, αλλά και 
γαλακτομικά.

Μεγαλύτερες αυξήσεις κα-
ταγράφονται σε νερά και 
αναψυκτικά (12,26%) και 
έπονται μπισκότα, σοκολά-
τες και ζαχαρώδη, αλκοο-
λούχα ποτά, έτοιμα γεύμα-
τα, ξηροί καρποί και σνακ. 
Τα περισσότερα από αυτά 
τα είδη επηρεάζονται από 
τις διεθνείς τιμές πρώτων 
υλών και κυρίως τις τιμές 
της ζάχαρης και του κακάο.

Θα πρέπει να τονιστεί πως 
τα συμπεράσματα και απο-
τελέσματα της έρευνας βα-
σίζονται σε ανάλυση στο 
σύνολο των πραγματικών 
μηνιαίων πωλήσεων και όχι 
σε δειγματοληψία.

Γιατί επιμένει ο πληθωρισμός στα τρόφιμα  
Το ελληνικό πρόβλημα
Κλιματική κρίση, αυξη-
μένο κόστος παραγω-
γής, πληθωρισμός της 
απληστίας και αυξημέ-
νες εισαγωγές είναι κά-
ποιες οι αιτίες για τις 
οποίες οι ανατιμήσεις 
στα τρόφιμα στην Ελ-
λάδα, είναι μεγαλύτερες 
από το μέσο όρο της Ευ-
ρωζώνης.

Αύξηση 5,4% κατέγραψαν 
οι τιμές των τροφίμων τον 
Απρίλιο, οριακά αυξημένες 
σε σχέση με την αύξηση 
κατά 5,3% που κατέγρα-
ψαν σε ετήσια βάση τον πε-
ρασμένο Μάρτιο. Με βάση 
τα στοιχεία της ΕΛΣΤΑΤ, για 
τον Απρίλιο, αν τα τρόφιμα 
παρέμεναν στις περσινές – 
ήδη υψηλές – τιμές τους, ο 
πληθωρισμός για τον περα-
σμένο μήνα αντί 3,1%, θα 
ήταν 2%.

Με άλλα λόγια, οι ανατιμή-
σεις στα τρόφιμα ευθύνο-
νται για το 1/3 του μέσου 
πληθωρισμού. Οι λόγοι για 
τους οποίους οι τιμές των 
τροφίμων στην Ελλάδα 
αυξάνονται με ρυθμό τρι-
πλάσιο του μέσου όρου της 
ευρωζώνης (τον Μάρτιο 
είχαμε αυξήσεις στην Ελ-
λάδα 5,3% και 1,8% στην 

Ευρωζώνη) είναι πολλοί.

Ο πρώτος είναι το κόστος 
παραγωγής. Η έλλειψη 
εργατικών χεριών για την 
πρωτογενή παραγωγή 
αύξησε τα μεροκάματα. 
Επίσης, η πρωτογενής πα-
ραγωγή έχει ακόμη υψη-
λή εξάρτηση από τα υγρά 
καύσιμα και ειδικά από το 
πετρέλαιο. Οι ανατιμήσεις 
του πετρελαίου από την 
αρχή του χρόνου, λόγω της 
κρίσης στη Μέση Ανατολή, 
αύξησαν περαιτέρω το κό-
στος παραγωγής, οδηγώ-
ντας τους αγρότες σε κινη-
τοποιήσεις στις αρχές του 
χρόνου.

Δεύτερος λόγος είναι οι 
φυσικές καταστροφές. Οι 
περσινές ζημιές της Θεσ-
σαλία, όχι μόνο στην παρα-
γωγή, αλλά και στο ζωικό 
και φυτικό κεφάλαιο, δεν 
έχουν ακόμη αποκαταστα-
θεί. Το αποτέλεσμα είναι 
μειωμένη παραγωγή με 
υψηλές τιμές και αθρόες ει-
σαγωγές – επίσης σε υψη-
λές τιμές – για να καλυφθεί 
η ζήτηση στα μεγάλα αστι-
κά κέντρα.

Ο δείκτης τιμών κατανα-
λωτή, στην ανάλυσή του 

κατά είδος τροφίμων, είναι 
ενδεικτικός. Εκτός από την 
αύξηση ρεκόρ κατά 63,7% 
στην τιμή του ελαιόλαδου, 
λόγω της περσινής κακής 
παραγωγής, καταγράφο-
νται αυξήσεις στις τιμές 
των νωπών φρούτων κατά 
10,6%, των νωπών ψαριών 
κατά 10,7%, του ρυζιού 
κατά 8,5% των λαχανικών 
κατά 6,4%, ενώ και τα λοι-
πά βιομηχανικά τρόφιμα εί-
χαν αύξηση τιμών κατά 5%.

Την ίδια ώρα, ο πληθω-
ρισμός των δημητριακών, 
που αυξήθηκε τη διετία 
2022 -2023 λόγω του πο-
λέμου στην Ουκρανία, έχει 
αρχίσει να υποχωρεί. Στην 
κατεύθυνση αυτή καταγρά-
φονται μείωση τιμών κατά 
16,6% στα υπόλοιπα βρώ-
σιμα έλαια (ηλιέλαια, καλα-
μποκέλαια), 3,5% στις τιμές 
των ζυμαρικών και 0,7% 
στην τιμή του ψωμιού.

Οι τεράστιες διαφορές 
από το χωράφι στο ράφι

Τρίτος λόγος είναι οι τε-
ράστιες αυξήσεις από το 
“χωράφι στο ράφι”. Το 
καθεστώς που διέπει τις 
τιμές από τον παραγωγό 
στο καταναλωτή έχει πολ-

λούς μεσάζοντες, οι οποίοι 
αυξάνουν υπερβολικά τις 
τελικές τιμές, με έναν μη-
χανισμό ο οποίος δεν είναι 
απολύτως διαφανής.

Τέταρτος λόγος είναι ο 
πληθωρισμός της απλη-
στίας Στα επεξεργασμένα 
τρόφιμα οι βιομηχανίες του 
χώρου διατηρούν τα πο-
σοστά κέρδους τους, παρά 
τις ανατιμήσεις. Σύμφωνα 
με έρευνα της Ευρωπαϊ-
κής Επιτροπής, η Ελλάδα 
“υποφέρει” από το δεύτερο 
υψηλότερο πληθωρισμό 
απληστίας εντός της ΕΕ, ο 
οποίος αυξάνει τον μέσο 

πληθωρισμό κατά 1%.

Τα μέτρα που έχουν ληφθεί 
από το 2022 μέχρι σήμερα 
με τα καλάθια του νοικο-
κυριού και στη συνέχεια το 
κυνήγι των προσφορών εί-
ναι στη σωστή κατεύθυνση, 
αλλά αποδεικνύεται ότι δεν 
μπορούν να αντιμετωπί-
σουν τις ανατιμήσεις.

Πρόβλημα και η χαμηλή 
αγοραστική δύναμη

Στη μεγάλη εικόνα, οι τιμές 
των τροφίμων σε επίπεδο 
γενικού δείκτη, σύμφωνα 
με την Eurostat, είναι χαμη-

λότερες κατά 9% σε σχέση 
με τον μέσο όρο της Ευρω-
ζώνης. Ωστόσο, το πρόβλη-
μα της ακρίβειας είναι οξύ-
τερο στην Ελλάδα για τα 
χαμηλά και μεσαία εισοδή-
ματα αφού, την ίδια ώρα, 
η αγοραστική δύναμη των 
ελληνικών νοικοκυριών εί-
ναι 33% χαμηλότερη από 
τον μέσο όρο της Ευρωπα-
ϊκής Ένωσης, διατηρώντας 
τους Έλληνες καταναλωτές 
τους δεύτερους φτωχότε-
ρους καταναλωτές εντός 
της Ένωσης των 27 χωρών 
μετά τους Βούλγαρους.

διαβάστε περισσότερα
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να απαντήσω 
με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις που  αφορούν προβλη-
ματισμούς σας σχετικά με τα παιδιά και την εκπαιδευτι-
κή τους πορεία. Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο 

vvasiliad@outlook.com 
ή τηλεφωνείστε στο 

2510 220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΣΩΣΤΗ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ 
ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟΥ-ΓΟΝΕΑ

Η τύχη μιας ναυτικής ιδιοφυίας 
Πρόκειται για τον Αθηναίο ναύαρχο Φορμίωνα.

Το 429 πχ με 20 πλοία νίκησε 77 Πελοποννησιακά στη ναυμαχία της Ναυπάκτου.
Νίκησε στις 2 ναυμαχίες χωρία απώλειες εφαρμόζοντας για πρώτη φορά το σύστημα ‘’ναυμαχείν επι κινήσει 
‘’ και δίδαξε στους ναυτικούς όλου του κόσμου, νέους τρόπους ναυμαχίας, μεταβάλλοντας την στατική πα-
ράταξη σε δυναμική ενέργεια. Αυτές τις αρχές εφάρμοσε και ο Νέλσων αιώνες μετά.

Ποια όμως η τύχη του; Φυλακίστηκε και πέθανε ένα χρόνο μετά τις τόσες νίκες του!
Ήταν και αυτός θύμα της Αθηναϊκής ‘’οχλοκρατίας’’ όπως ο Μιλτιάδης, ο Θεμιστοκλής, ο Κίμων, ο Φειδίας, 
ο Αλκιβιάδης και τόσοι άλλοι. Ακόμη και ο ίδιος ο Περικλής που καταδικάστηκε ως καταχραστής, το ίδιο και 
ο γιος του. Βέβαια ο Σωκράτης είχε μιλήσει ανήσυχος στον Περικλή για τη κατάσταση της Αθηναϊκής Δημο-
κρατίας . Μήπως οι Αθηναίοι δεν ανεχόταν τις αξίες;

11.5. 330 Ο Μέγας Κων/νος τελεί τα εγκαίνια της Κωνσταντι-
νουπόλεως που επί 1000 χρόνια παρέμεινε ο προμαχώνας του 
Βυζαντινού Ελληνικού πνεύματος.

15.5.1790 Οι Βουλγαρικές δυνάμεις υπό την πίεση Ελλήνων 
ανταρτών αναγκάζονται να διακόψουν εκκαθαριστικές επιχειρή-
σεις βορείως της γέφυρας παπάδων της Δράμας αφήνοντας πολ-
λούς νεκρούς και τραυματίες.

18.5.1790 Ο Λάμπρος Κατσώνης με τον στολίσκο του δέχεται 
ισχυρή επίθεση κοντά στην Άνδρο από το Τουρκικό Ναυτικό και 
αναγκάζεται να καταφύγει στη Μήλο.

.......................................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…

Καθημερινά, τα παιδιά έρχονται 
σε επαφή με πολλούς καθηγη-
τές είτε στη σχολική τάξη, είτε 
στα φροντιστήρια όπου φοιτούν. 
Όπως είναι φυσικό, τα παιδιά 
επηρεάζονται και δένονται με 
τους μαθητές τους, μαθαίνουν 
το χαρακτήρα τους και μοιρά-
ζονται απόψεις. Επομένως, οι 
καθηγητές ενδέχεται να έχουν 
σχηματίσει απόψεις για τους 
μαθητές τους όχι μόνο εκπαι-
δευτικά αλλά και προσωπικά, οι 
οποίες θα ήταν πολύ χρήσιμο να 
συζητηθούν με τους γονείς των 
μαθητών τους.
Εύλογα λοιπόν δημιουργούνται 
οι εξής απορίες στους γονείς:

-Κάθε πότε πρέπει να ενημερώ-
νομαι από τους καθηγητές για 
το παιδί μου;
-Τι θα πρέπει να συζητώ μαζί 
του;
-Πως πρέπει να αντιδρώ στα 
σχόλια των καθηγητών;
Παρακάτω λοιπόν παρατίθενται 
μερικές παράμετροι που πρέπει 
να προσέχουν οι γονείς για τις 
συναντήσεις τους με τους καθη-
γητές των παιδιών τους:

• Είναι σημαντικό να 
ερωτηθούν και οι ίδιοι οι μα-
θητές αν υπάρχει κάποιο θέμα 
που θα ήθελαν να συζητήσουν 
οι γονείς τους με τους καθηγη-
τές τους. Μη ξεχνάμε ότι πολλά 
παιδιά είναι αρκετά εσωστρεφή 
και δεν εκδηλώνουν τους προ-
βληματισμούς τους αν δεν τους 
δώσουμε την ευκαιρία να το κά-
νουν.

• Τυχούσες αρνητικές δι-
απιστώσεις που μεταφέρονται 
από τους καθηγητές, στους γο-
νείς των μαθητών τους θα πρέ-
πει να συνοδεύονται με ρεαλι-
στικές προτάσεις για βελτίωση 
της εκάστοτε κατάστασης.  Δεν 
πρέπει η συζήτηση για ένα μα-
θητή να περιορίζεται σε κατηγό-
ριες για τον ίδιο. Κύριο μέλημα 
και προτεραιότητα και των δύο 
πλευρών είναι η βελτίωση  και η 
ανάδειξη του μαθητή.

• Αξίζει να τονίσουμε ότι 
οι ερωτήσεις από τους γονείς 
στους καθηγητές δεν θα πρέπει 
να περιορίζονται στις βαθμολο-
γικές του επιδόσεις, αλλά και 
στο χαρακτήρα ή στην αλλαγή 
μιας συμπεριφοράς του μαθη-
τή. Το σχολείο καλλιεργεί και 

εκπαιδεύει ψυχές, δεν επιδιώκει 
μόνο τη διδασκαλία εννοιών και 
τη καλλιέργεια της γνωστικής 
επαφής του μαθητή με όλα τα 
μαθήματα που διδάσκεται.

• Οι γονείς πρέπει να επι-
σκέπτονται τους καθηγητές στις 
τακτικές ενημερώσεις γονέων 
αλλά και όποτε προκύπτει κά-
ποιο θέμα που τους απασχολεί 
πολύ και είναι κρίσιμο για το 
παιδί.

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

Η κυρία Α.Τ ρωτάει:  ΄΄Είμαι 
μητέρα ενός παιδιού Α Γυμνα-
σίου. Μέχρι τώρα είχα αρκετά 
στενές επαφές με τη δασκάλα 
του παιδιού μου. Δεν θέλω να 
είμαι αδιάφορη και να μαθαίνω 

εγκαίρως αν κάτι στραβώσει. 
Αυτό δημιουργούσε δυσαρέ-
σκεια στο παιδί μου και φέτος 
μου απαγόρευσε να πηγαίνω 
συχνά στο σχολείο γιατί νιώ-
θει άσχημα και ντρέπεται. Πόσο 
συχνά είναι ιδανικά να επισκέ-
πτομαι το σχολείο του παιδιού 
μου και που κυρίως πρέπει να 
επικεντρώνομαι στη συνομιλία 
μαζί τους;..’’.

Αγαπητή κυρία, 

Ασπάζομαι την ανησυχία σας 
για τη πορεία και την εξέλιξη ου 
παιδιού σας στο σχολείο. Ενδε-
χομένως η υπερβολική συχνό-
τητα επισκέψεών σας αν είναι 
χωρίς ιδιαίτερο λόγο να δημι-
ουργούν δυσαρέσκεια στο παιδί 
σας γιατί μπορεί να νιώθει ότι 
δεν το εμπιστεύεστε ή να νιώ-
θει ότι θα το κοροϊδέψουν οι 
συμμαθητές του. Σε κάθε περί-
πτωση καλό είναι να παίρνετε 
τη γνώμη του παιδιού σας και 
να συζητάτε πριν την επίσκεψή 
σας στο σχολείο του. Ιδανικά 
χρονικά διαστήματα επίσκεψης 
είναι οι οργανωμένες ενημε-
ρώσεις γονέων που διεξάγει το 
κάθε σχολείο,  ή σε περίπτωση 
που πραγματικά θεωρείται ότι 
έχει υπάρξει κάποιο πρόβλημα 
με το παιδί σας που θα πρέπει 
άμεσα να λυθεί. Η υπερβολική 
ανησυχία ορισμένες φορές από 
μόνη της μπορεί να δημιουργή-
σει προβλήματα.

Ευχές για επιτυχία

‘’…οι καθηγη-
τές  σχηματί-
ζουν απόψεις 
για τους μα-
θητές τους, οι 
οποίες θα ήταν 
πολύ χρήσιμο 
να συζητηθούν 
με τους γονείς 
των μαθητών 
τους..’’

ΣΤΙΛΠΩΝ

Όταν ο Δημήτριος ο πολιορκητής κατεδάφισε τα Μέγαρα ρώτησε 
το φιλόσοφο Στίλπωνα αν έπαθε κάποια ζημιά.

‘’ΟΧΙ’’ αποκρίθηκε ο φιλόσοφος ‘’Ουδείς από τους στρατιώτες 
σου δεν μου ζήτησε να μου πάρει έστω και λίγη αρετή ή λίγη 
σοφία’’
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ΛΑΤΡΕΥΤΙΚΟ-ΕΟΡΤΑ-
ΣΤΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ :

Κυριακή 19.05.2024, από-
γευμα -ώρα 7 μ.μ. : ο Πα-
νηγυρικός Εσπερινός και η 
αρτοκλασία στο υπαίθριο 
Βαπτιστήριο. -ώρα 8.30 
μ.μ. : η «ΕΝΑΡΚΤΗΡΙΑ ΕΚ-
ΔΗΛΩΣΗ» του επετειακού 
εορτασμού της εκατονταε-
τηρίδος της Ι.Μητροπόλεως 
ΦΝΘ, με την παρουσίαση 
ειδικής οπτικοακουστικής 
παραγωγής (video-spot), 
όπως αυτή προέκυψε σαν 
συμπαραγωγή των τοπικών 
τηλεοπτικών σταθμών ENA 

CHANNEL και CENTER TV, 
για την παρουσίαση του 
επετειακού λογοτύπου και 
του επετειακού μεταλλίου 
της Ιεράς Μητροπόλεως 
στο υπαίθριο Βαπτιστήριο.

Σε αυτή ξεχωριστή θα είναι 
και η παραδοσιακή ενδυμα-
τολογική παρουσία όλων 
των Πολιτιστικών Συλλό-
γων των Δημοτικών Κοι-
νοτήτων της επαρχίας του 
πρώην Δήμου Φιλίππων, οι 
οποίοι ολόθυμα ανταποκρί-
θηκαν στην πρόσκληση συ-
νεργασίας της τοπικής μας 
Εκκλησίας για την συμπό-

ρευση προς την ανάδειξη 
της πλούσιας πολιτιστικής 
κληρονομιάς του τόπου 
μας με αφορμή την συγκε-
κριμένη επέτειο.

Δευτέρα 20.05.2024, πρωΐ 
-ώρα 7 π.μ. : ο Όρθρος και 
η Πανηγυρική Θεία Λει-
τουργία. -ώρα 10.30 π.μ. : 
Το ΟΜΑΔΙΚΟ ΒΑΠΤΙΣΜΑ 
ενηλίκων στο υπαίθριο Βα-
πτιστήριο στα νερά του πο-
ταμού Ζυγάκτη.

Για την διευκόλυνση της 
μεταβάσεως των πιστών 
στο Βαπτιστήριο έχει προ-

βλεφθεί η ομαδική μετακί-
νηση όσων το επιθυμούν 
με την δωρεάν διάθεση εκ-
δρομικών λεωφορείων από 
μέρους των Ενοριών.

Στις ιερές Ακολουθίες, οι 
οποίες θα μεταδοθούν απ’ 
ευθείας από το κανάλι της 
Ιεράς Μητροπόλεως στο 
youtube μέσω της ιστοσε-
λίδος της Ιεράς Μητροπό-
λεως, προσεκλήθησαν και 
θα συμμετάσχουν ο Σεβ. 
Μητροπολίτης Θηβών κ. 
Γεώργιος και ο συντοπίτης 
μας Θεοφιλ. Επίσκοπος Θε-
σπιών κ. Παύλος.

100 χρόνια Ιερά Μητρόπολη Φ.Ν.Θ  
Το επετειακό εορταστικό πρόγραμμα
Από την Ιερά Μητρόπολη Φιλίππων, Νεαπόλεως και Θάσου ανακοινώνεται το Εορταστικό Πρόγραμμα της 
επετείου μνήμης της Ισαποστόλου Αγίας Λυδίας της Φιλιππησίας στο ιερό Προσκύνημα- Βαπτιστήριο της 
Αγίας παρά τους αρχαίους Φιλίππους κατά το διήμερο 19 και 20 Μαΐου, ο οποίος εφέτος σηματοδοτεί και την 
επίσημη έναρξη του επετειακού εορτασμού της εκατονταετηρίδος (1924-2024) της τοπικής μας Εκκλησίας.

O απόστολος Παύλος, οι 
συνεργάτες του Λουκάς, 
Σίλας και Τιμό-θεος, οι Φί-
λιπποι, οι Αλέξανδροι, η ελ-
ληνική γλώσσα, το άγιο Ευ-
αγγέλιο και ο ευλογημένος 
αυτός τόπος, η ευσέβεια 
των κατοίκων, η εκκλησι-
αστική ιστορία και ζωή, οι 
τρεις αρχαίες εκκλησίες 
προς τιμή του αποστόλου 
Παύλου, τα σωζόμενα κτί-
σματα, και τα κοιμητήρια 
των χριστιανικών και βυζα-
ντινών πόλεων του τόπου 
μας, ο Ζυγάκτης ποταμός, 
το βάπτισμα της αγίας Λυ-
δίας και τόσων άλλων χρι-
στιανών μέσα στη ζωή της 
αγίας μας εκκλησίας, μας 
μεταφέρουν αυτή την πε-
ρίοδο στο φως της Θείας 

Αναστάσεως και στο άρω-
μα των χαρισμάτων του 
αγίου Πνεύματος.

H αγία εορτή μάλιστα της 
ισαποστόλου και σεβασμί-
ας γυναικός Λυδίας μας 
καθοδηγεί, μαζύ με την επί-
γεια φύση που ανθίζει κατά 
την εποχή αυτή της ανοίξε-
ως, στην μαρτυρική άνοιξη 
εκείνων των πρωτοχριστια-
νικών χρόνων της Εκκλη-
σίας του Χριστού, τότε που 
τα μαρτύρια, τα αίματα και 
η αγιότητα του μοναδικού 
στην παγκόσμια ιστορία 
των πολιτισμών πλήθους 
των εκατομμυρίων χριστια-
νών κάθε ηλικίας και τά-
ξεως θυσιάστηκαν επειδή 
αγάπησαν τον Χριστό και 

τους συνανθρώπους τους. 
Αυτή, λοιπόν, η αγιασμέ-
νη μορφή της Λυδίας της 
Φιλιππησίας μας καλεί και 
πάλι εφέτος να μετάσχω-
με στον παγκόσμιο αυτό 
εορτασμό της μεταφοράς 
του αγίου Ευαγγελίου της 
σωτηρίας των ανθρώπων 
μέσα στον τότε κόσμο των 
ειδώλων και της αποστασί-
ας από τον αληθινό Θεό.

ΜΝΗΜΟΝΕΥΟΜΕ και πάλι 
τους αγίους, τους μάρτυ-
ρες, τους επι-σκόπους, τους 
ιερείς, τους διακόνους, 
τους μοναχούς και τις μο-
ναχές, αλλά και το πλήθος 
των λαϊκών χριστιανών, αν-
δρών και γυναικών, μικρών 
και μεγάλων, οι οποίοι ωρ-

γάνωσαν την κοινωνία μας 
και τον ελληνοχριστιανικό 
πολιτισμό και ετάφησαν 
στον ένδοξο αυτό τόπο μας, 
και ΠΙΣΤΕΥΟΜΕ με δύναμη 
ότι κάπου στον ευλογημένο 
χώρο των Φιλίππων θα ευ-
ρίσκεται αναπαυμένο και το 
τίμιο και αγιασμένο σώμα 
της αγίας μας, το οποίο και 
ευχόμεθα να μας το ανακα-
λύψη η χάρη του Θεού.
Αγαπητοί μου και αγαπητές 
μου,

Σας προσκαλώ με την αγά-
πη του Χριστού μας, να 
έλθετε και πάλι, τώρα που 
έφθασε ο εορτασμός της 
αγίας Λυδίας της Φιλιππη-
σίας της Πορφυροπώλιδος, 
στον περικαλλή ιερό Ναό 
της μαζύ με το βαπτιστήριό 
της, που εορτάζει και πανη-
γυρίζει την ιερά μνήμη της

Την ΚΥΡΙΑΚΗ 19 Μαΐου 
2024 στις 7 το απόγευμα 
θα τελέσωμε τον Αρχιε-
ρατικό Εσπερινό και στη 

συνέχεια, εκεί, στον χώρο 
του ιερού Βαπτιστηρίου θα 
πραγματοποιηθή η έναρξη 
των εορταστικών εκδηλώ-
σεων για την χαρμόσυνη 
επέτειο της συμπληρώσεως 
εκατό (100) ετών από την 
ίδρυση της Ιεράς μας Μη-
τροπόλεως, τότε, που τον 
Οκτώβριο του 1924, με τις 
πραγματικά ουσιαστικές 
ενέργειες και πρωτοβου-
λίες του μακαριστού Μη-
τροπολίτου Φιλίππων, Νε-
απόλεως και Θάσου κυρού 
ΧΡΥΣΟΣΤΟΜΟΥ ΧΑΤΖΗ-
ΣΤΑΥΡΟΥ, μέσα σε δύσκο-
λες ιστορικές στιγμές της 
εποχής, το σεπτό Οικουμε-
νικό μας Πατριαρχείο, εξέ-
δωσε σχετικό πατριαρχικό 
Τόμο για την Ίδρυση της 
τοπικής μας Εκκλησίας, με 
την νομική της υπόσταση, 
μέσα στην ελεύθερη πλέον 
και ελληνικωτάτη Μακε-
δονία μας της αγαπημένης 
μας Πατρίδος της Ελλάδος.

Tην ΔΕΥΤΕΡΑ 20 Μαΐου 

2024 θα τελέσωμε από τις 
7 το πρωΐ, τον Όρθρο, την 
Αρχιερατική Θεία Λειτουρ-
γία και εν τέλει το ομαδι-
κό Βάπτισμα και το Χρίσμα 
ενηλίκων αδελφών μας στο 
υπαίθριο Βαπτιστήριο μέσα 
στα νερά του ποταμού Ζυ-
γάκτη.

Είσθε προσκεκλημένοι όλοι 
και όλες, για να προσευχη-
θούμε μαζύ και να εκφρά-
σωμε την λατρεία μας και 
την άπειρη ευγνωμοσύνη 
μας προς τον άγιο Τριαδι-
κό Θεό, που μας εχάρισε 
το μεγάλο αυτό δώρο, την 
αγία μας Λυδία την Φιλιπ-
πησία.

Με εγκάρδιες πατρικές ευ-
χές και πασχαλινές ευλογί-
ες,

Ο ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΤΗΣ

ΦΙΛΙΠΠΩΝ, ΝΕΑΠΟΛΕΩΣ 
& ΘΑΣΟΥ ΣΤΕΦΑΝΟΣ

Εόρτιο-προσκλητήριο μήνυμα του σεβασμιότατου 
μητροπολίτου Φ.Ν.Θ για την εορτή της Αγίας Λυδίας
Μέσα στην ευλογημένη αυτή περίοδο κατά την οποία η αγία μας Εκκλησία στην λειτουργική της ζωή ψάλλει και 
βιώνει την ανάσταση από τους νεκρούς του Κυρίου ημών Ιησού Χριστού, του Υιού και Λόγου του Θεού, η καθ 
ημάς Αποστολική Ιερά Μητρόπολη των Φιλίππων, της Νεαπόλεως και της Θάσου αγάλλεται και χαίρει ιδιαιτέρως 
που η θεία πρόνοια του αγίου Τριαδικού Θεού μας, της έχει προσφέρει από το 50 μ. Χ. την παρουσία του αγίου 
Αποστόλου των Εθνών Παύλου που την εθεμελίωσε και την ίδρυσε στην ειδωλολατρική τότε Μακεδονία, στην 
Ελλάδα και στην Ευρώπη. η πνευματική όμως αυτή χαρά και ουράνια ευλογία συνδυάζεται και με το σεμνό, 
ευλαβικό, ιεραποστολικό, αγιασμένο, φιλάνθρωπο και ιστορικό πρόσωπο της αγίας Λυδίας, της Φιλιππησίας 
της πορφυροπώλιδος, μιας μορφής που απετέλεσε το στήριγμα του τόπου μας και της εκκλησιαστικής μας ζωής.
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Την «χρυσή πεντάδα» της 
κυβέρνησης έβγαλε το β' 
μέρος της δημοσκόπησης 
της ALCO, που παρουσιά-
στηκε στο κεντρικό δελτίο 
του Alpha. Πρόκειται για 
τους Νίκο Δένδια - πρώ-
τος με διαφορά -  Κυριάκο 
Πιερρακάκη, Άδωνη Γεωρ-
γιάδη, Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 
και Κωστή Χατζηδάκη. Το 
ενδιαφέρον είναι ότι οι συ-
γκεκριμένοι αποτελούν τις 
κορυφαίες επιλογές τόσο 

μεταξύ των ψηφοφόρων 
της ΝΔ, όσο και στο σύνο-
λο του εκλογικού σώματος. 
Βεβαίως, στο σύνολο του 
δείγματος πρώτη είναι η 
επιλογή «Κανένας», ενώ 
και στους ψηφοφόρους 
του κυβερνώντος κόμματος 
τον ξεπερνά μόνον ο Νίκος 
Δένδιας. 

Κατά τα άλλα, φαίνεται 
ότι το ενδιαφέρον για τις 
ευρωεκλογές δεν ανέβηκε 

- προφανώς λόγω και του 
Πάσχα - μέσα στο πρώτο 
δεκαπενθήμερο του Μαΐου. 
Παραμένει έτσι στο 58%, 
όπως ήταν και στη μέτρηση 
του Απριλίου, παρά το γε-
γονός ότι σε ποσοστό 80% 
οι ψηφοφόροι λένε ότι οι 
αποφάσεις στην Ε.Ε επηρε-
άζουν «πολύ ή αρκετά» τη 
ζωή μας. 

Οι μεγαλύτερες διαρροές 
ψηφοφόρων της ΝΔ είναι 

προς τους αναποφάσιστους 
και την αποχή, ενώ κέρδη 
από το κυβερνών κόμμα 
έχει τόσο το κόμμα Λο-
βέρδου, όσο και το κόμμα 
της Αφροδίτης Λατινοπού-
λου - 3% των ψηφοφόρων 
του περασμένου Ιουνίου. 
Οι μεγαλύτερες διαρροές 
του ΣΥΡΙΖΑ είναι προς τους 
αναποφάσιστους και τη 
Νέα Αριστερά, ενώ το ΠΑ-
ΣΟΚ, που έχει και την με-
γαλύτερη συσπείρωση από 

τα τρία κόμματα, χάνει 7% 
προς τους «Δημοκράτες». 

Είναι ενδιαφέρον ότι σχε-
δόν ένας στους δύο σημε-
ρινούς αναποφάσιστους 
ψήφισε ΝΔ τον περασμένο 
Ιούνιο - κάτι που δείχνει 
ότι το κυβερνών κόμμα 
δυνητικά θα μπορούσε να 
κινηθεί σε πολύ υψηλότερα 
ποσοστά από αυτά που του 
δίνουν οι δημοσκοπήσεις, 
εφόσον κατορθώσει να 

τους «επαναπατρίσει»  ως 
τις 9 Ιουνίου. 

Δεν αποδόθηκε δικαιο-
σύνη για το Μάτι

Το 77% δηλώνει ότι δεν 
αποδόθηκε δικαιοσύνη για 
την τραγωδία στο Μάτι, 
στη δίκη που ολοκληρώ-
θηκε πρόσφατα σε πρώτο 
βαθμό. Δείτε την έρευνα: 

www.protothema.gr/

Δημοσκόπηση ALCO
Έβγαλε την «χρυσή πεντάδα» της κυβέρνησης - Είναι οι ίδιοι 
και μεταξύ των ψηφοφόρων της ΝΔ και στο σύνολο!
Δεν ανεβαίνει το ενδιαφέρον για τις ευρωεκλογές, είναι κολλημένο στο 58% από τον Απρίλιο - Σχεδόν 
οκτώ στους δέκα δηλώνουν ότι δεν αποδόθηκε δικαιοσύνη για την τραγωδία στο Μάτι

διαβάστε περισσότερα
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Ο ΚΑΣΣΕΛΑΚΗΣ ΣΤΗΝ ΚΑΒΑΛΑ

«Το 53% των μισθω-
τών σε αυτήν την χώρα 
έχουν μισθό λιγότερο 
από 1000 ευρώ μικτά. 
Πείτε μου εσείς αν μπο-
ρεί κάποιος να ζήσει με 
αυτά τα χρήματα;»

«Είμαστε η κοινωνική πλει-
οψηφία που διεκδικούμε 
μια καλύτερη ζωή», τόνισε 
από την Καβάλα όπου πε-
ριόδευσε το μεσημέρι και 
το απόγευμα της Τετάρτης 
ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ 
ΠΣ Στέφανος Κασσελάκης 
ο οποίος εγκαινίασε και το 
εκλογικό κέντρο του κόμ-
ματος.

Συνοδευόμενος από υπο-

ψήφιους ευρωβουλευτές 
του κόμματος έκανε βόλτα 
στην παραλία της πόλης, 
συνομίλησε με ντόπιους 
και επισκέπτες καθώς και 
με νέους ανθρώπους που 
όταν αντιλαμβάνονταν την 
παρουσία του στις καφε-
τέριες έσπευδαν να φωτο-
γραφηθούν μαζί του.

Ο κ. Κασσελάκης στάθηκε 
κυρίως στην ακρίβεια και 
στα προβλήματα τα οποία 
αντιμετωπίζουν οι επαγ-
γελματίες της αγοράς, το-
νίζοντας παράλληλα πως 
«το 53% των μισθωτών 
σε αυτήν την χώρα έχουν 
μισθό λιγότερο από 1000 
ευρώ μικτά. Πείτε μου εσείς 

αν μπορεί κάποιος να ζήσει 
με αυτά τα χρήματα; Όταν 
την ίδια ώρα οι εισηγμένες 
εταιρείες στο χρηματιστή-
ριο - για όσους τυχαίνει 
να διαθέτουν μετοχές και 
μερίσματα - έχουν ρεκόρ 
κερδών. 
Πρέπει λοιπόν να έχουμε 
εξορθολογισμό της οικο-
νομικής δραστηριότητα 
της χώρας μας, με έμφαση 
στους οικονομικά αδύνα-
τους, με ανοιχτές αγορές 
αλλά ελεγμένες, με ένα 
τραπεζικό τομέα που δεν 
θα βγάζει υπερκέρδη μετά 
από τρεις ανακεφαλαιοποι-
ήσεις και 40 δισ. ζημία».

Ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ 
πρόσθεσε, παράλληλα, ότι 

«είναι σκληρή η χώρα μας 
για πολύ κόσμο, αν έχεις 
γεννηθεί με λάθος επίθετο, 
στη λάθος μεριά της πόλης 
ή στην επαρχία, όταν δεν 
υπάρχει δημόσια υγεία και 
παιδεία και όταν υπάρχει 
εργασιακή επισφάλεια και 
δυσβάσταχτη φορολογία 
σε βαθμό ένας μικρομε-
σαίος επιχειρηματίας να 
πληρώνει ποσοστιαία τον 
ίδιο φόρο με μια μεγάλη 
επιχείρηση» και κάλεσε τον 
κόσμο να στηρίξει τον ΣΥ-
ΡΙΖΑ- Προοδευτική Συμμα-
χία στις Ευρωεκλογές.

Ο Στέφανος Κασσελάκης 
υπογράμμισε πως η σημε-
ρινή Ευρώπη πρεσβεύει 
μόνο την λιτότητα και η 

κυβέρνηση από την μεριά 
της δεν διαπραγματεύεται 
μια χαλαρή δημοσιονομική 
πολιτική. 
Αντέκρουσε το επιχειρή-
ματα της κυβέρνησης περί 
σταθερότητας της χώρας 
λέγοντας πως είναι ώρα 
«να αλλάξει το πολύ καλά 
δομημένο σύστημα προ-
παγάνδας της Νέας Δη-
μοκρατίας, που συνδυάζει 
τα μηνύματα από ακριβο-
πληρωμένους συμβούλους 
μήπως και χειραγωγήσει 
αποτελεσματικά διαφορετι-
κές κοινωνικές ομάδες της 
χώρας».

«Εμείς, είμαστε ξεκάθαρα 
προοδευτική δύναμη», συ-
μπλήρωσε ο πρόεδρος του 

ΣΥΡΙΖΑ, «θέλουμε το καλό 
της κοινωνίας και κανείς 
δεν θέλουμε να μείνει πίσω. 
Εκείνοι σας τρομάζουν πως 
η Ελλάδα δεν θα μπορέσει 
να διεκδικήσει τα συμφέρο-
ντά της στην Ευρώπη. Στην 
πραγματικότητα εκείνο που 
όλοι βιώνουμε είναι μια 
στασιμότητα και μια στα-
θερότητα προς τα πίσω». 
Ο Στέφανος Κασσελάκης 
πριν δώσει το λόγο στους 
υποψήφιους ευρωβουλευ-
τές κάλεσε τον κόσμο να 
στηρίξει τον ΣΥΡΙΖΑ λέ-
γοντας πως είναι στο δικό 
τους χέρι η καλύτερη ζωή 
που όλοι θέλουν και επιδι-
ώκουν.

www.avgi.gr/

Στέφανος Κασσελάκης - Καβάλα / Είμαστε η κοινωνική πλειοψηφία που διεκδικούμε μια καλύτερη ζωή
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΨΥΧΙΑΤΡΟΙ

Μας κάνει πιο… έξυπνους η υγιεινή διατροφή;
Νέα επιστημονική μελέτη αποκαλύπτει όλους τους τρόπους που η υγιεινή 
διατροφή ωφελεί τον εγκέφαλο.
Μια υγιεινή και ισορροπημένη 
διατροφή ωφελεί τον εγκέφα-
λο με περισσότερους τρόπους 
από όσους γνωρίζετε. Σύμφω-
να με ερευνητές από το Πανε-
πιστήμιο του Warwick, υπάρχει 
μια «βαθιά» σχέση μεταξύ των 
διατροφικών επιλογών ενός 
ατόμου και της υγείας του 
εγκεφάλου του.

Πιο συγκεκριμένα, στην έρευνά 
τους διαπίστωσαν ότι μια υγιει-
νή και ισορροπημένη διατροφή 
συμβάλλει στην βέλτιστη υγεία 
του εγκεφάλου, στη καλύτερη 
γνωστική λειτουργία και στην 
ψυχική ευεξία, σύμφωνα με το 
vita.gr.

Πώς συνδέονται διατροφή 
και εγκέφαλος;
Στα πλαίσια της μελέτης, οι 
ερευνητές ανέλυσαν τις δια-
τροφικές επιλογές μεταξύ μιας 
μεγάλης ομάδας 181.990 συμ-

μετεχόντων από τη Biobank 
του Ηνωμένου Βασιλείου και 
πραγματοποίησαν επίσης πο-
λυάριθμες αξιολογήσεις σχετι-
κά με την γνωστική λειτουργία, 
τους μεταβολικούς βιοδείκτες 
του αίματος, την απεικόνιση 
του εγκεφάλου και τα γονίδια 
των συμμετεχόντων.

Η ομάδα των ερευνητών συ-
νέλεξε τις διατροφικές προτι-
μήσεις για κάθε συμμετέχοντα 
χρησιμοποιώντας μια διαδικτυ-
ακή έρευνα, την οποία οι ερευ-
νητές κατηγοριοποίησαν σε 
10 ομάδες (αλκοόλ, φρούτα, 
κρέατα κ.λπ.) και ανέλυσαν τον 
μεγάλο όγκο δεδομένων μέσω 
της μηχανικής μάθησης.
Η ισορροπημένη διατροφή συ-
σχετίστηκε με ισχυρότερη ψυ-
χική υγεία, καλύτερη γνωστική 
λειτουργία και ακόμα μεγα-
λύτερα επίπεδα φαιάς ουσίας 
στον εγκέφαλο (η οποία συν-

δέεται με τη νοημοσύνη) σε σύ-
γκριση με την λιγότερο υγιεινή 
διατροφή.

Η εν λόγω έρευνα, που δημο-
σιεύθηκε στο περιοδικό Nature 
Mental Health, υπογραμμίζει 
επίσης την ανάγκη για σταδι-
ακές διατροφικές αντικατα-
στάσεις, ειδικά για άτομα που 
έχουν συνηθίσει το νόστιμο 
πρόχειρο φαγητό, που στερεί-
ται όμως πολύτιμων θρεπτικών 
συστατικών.

Τι ρόλο παίζουν τα γονίδια;
Οι γενετικοί παράγοντες μπο-
ρεί επίσης να παίζουν ρόλο στη 
σχέση διατροφής και εγκεφά-
λου, σημειώνουν οι ερευνητές, 
επισημαίνοντας πώς ένας συν-
δυασμός γενετικών προδιαθέ-
σεων και επιλογών στον τρόπο 
ζωής συνδιαμορφώνουν την 
ευημερία του ατόμου.
Ο καθηγητής Δρ. Jianfeng 

Feng από το Πανεπιστήμιο του 
Warwick τονίζει ότι είναι ιδι-
αίτερα σημαντικό ήδη από την 
νεαρή ηλικία να διαμορφω-
θούν υγιεινές διατροφικές συ-
νήθειες, προτιμώντας και επι-
λέγοντας υγιεινά τρόφιμα όσο 
το δυνατόν νωρίτερα στη ζωή.

Πώς θα στραφούμε στην 
υγιεινή διατροφή
Ενώ ένα υγιεινό διατροφικό 
πλάνο μπορεί να είναι διαφο-
ρετικό για τον καθένα, όλα 
έχουν ένα κοινό: Είναι πλούσια 
σε φρέσκες τροφές, όπως τα 
φρούτα και τα λαχανικά. Με-
ρικές ακόμα θρεπτικές τροφές 
που είναι καλό να συμπεριλά-
βετε στα βασικά σας γεύματα 
είναι όσπρια, τροφές ολικής 
άλεσης, ξηροί καρποί, αυγά και 
γαλακτοκομικά.

Πηγή: 
Οικονομικός Ταχυδρόμος

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΟΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ

CAFE BAR

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΔΙΑΣΩΣΗ  ΖΩΩΝ

ΕΠΑΓΓ. ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ

ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣΠΙΤΣΑΡΙΕΣ

ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΜΕΤΑΛΛΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ

ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΦΥΤΩΡΙΑ

ΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΑΓΡΟΤΙΚΟΙ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΙ ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ ΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ, ΣΙΔΗΡΟΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣ

ΣΧΟΛΗ ΟΔΗΓΩΝ

ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΑ
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LINKEDL IN MAIL

γράφει 
ο Παναγιώτης Πυλιώτης

Δημοσιογράφος
ΕΝΑ Channel 

Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 

Πανεπιστημίου Δυτικής 
Αττικής 

 
Όταν στέλνετε ένα μήνυμα 
σε ένα μέλος του LinkedIn 
του οποίου τη διεύθυνση 
ηλεκτρονικού ταχυδρομεί-
ου έχετε ήδη, το μήνυμα 
είναι δωρεάν.
Ωστόσο, αν στείλετε ένα 
InMail αντί για ένα δω-
ρεάν μήνυμα, μπορείτε 
να παρακολουθήσετε την 
αποτελεσματικότητα της 
επικοινωνίας σας και να 
αξιολογήσετε εάν τα χρή-
ματα που επενδύετε σας 
επιστρέφουν κέρδος.
Θα αντιληφθούμε πόσο ση-
μαντική αποτελεί για όλους 
αυτή η αποτελεσματικότη-
τα, εάν λάβουμε υπόψη ότι 
τα μηνύματα InMail έχουν 
ποσοστό επιτυχίας 10-
25%, δηλαδή 300% υψη-
λότερο από τα μηνύματα 
ηλεκτρονικού ταχυδρομεί-
ου με το ίδιο περιεχόμενο.
Το InMail έχει τη δυνατότη-
τα να είναι ένα πολύ ισχυ-
ρό εργαλείο δικτύωσης και 
μάρκετινγκ, αλλά όπως και 

οποιοδήποτε άλλο σύστη-
μα ανταλλαγής μηνυμά-
των, το πόσο χρήσιμο είναι 
για την επιχείρησή σας θα 
εξαρτηθεί από το πόσο 
καλά μπορείτε να το αξιο-
ποιήσετε. Γι’ αυτό το λόγο 
συγκεντρώσαμε τα 5 λάθη 
που δεν πρέπει να κάνετε, 
ώστε να βοηθήσουμε τα 
μηνύματά σας στο InMail 
να τραβήξουν την προσοχή 
και να σας δώσουν αποτε-
λέσματα.

Αποφύγετε αυτά τα 5 
βασικά λάθη

Λάθος #1: Αποστολή 
InMail σε τυχαίους παρα-
λήπτες
Δεν αποδίδει η τακτική 
αποστολής τυχαίων μηνυ-
μάτων InMail σε τυχαίους 
παραλήπτες. Θα πρέπει να 
έχετε καταλήξει στο κοι-
νό στόχο με δημογραφικά 
και άλλα σχετικά στοιχεία 
ή μια συγκεκριμένη λίστα 
αλληλογραφίας που απο-
τελείται από επιχειρήσεις ή 
άτομα με τα οποία θέλετε 
να αλληλεπιδράσετε. Τα 
στοχευμένα InMail μπο-
ρούν να σας δώσουν πραγ-
ματικά αποτελέσματα, μιας 
και μπορούν να αυξήσουν 
τα ποσοστά απόκρισης έως 
και 15%.

Λάθος #2: Αποστολή 
InMail που δεν είναι πραγ-
ματικά προσωποποιημένα
Η προσωποποίηση ενός 
μηνύματος πωλήσεων εί-
ναι κάτι παραπάνω από το 
να εισάγετε το όνομα του 
υποψήφιου πελάτη και το 
όνομα της εταιρείας του σε 
ένα πρότυπο κείμενο. Αυ-

τός ο τύπος «εξατομίκευ-
σης» λέει στον αγοραστή 
ότι γνωρίζετε ποιος είναι 
και για ποιόν εργάζεται. 
Σχεδόν εντυπωσιακό, αλλά 
όχι και τόσο αποτελεσμα-
τικό. Η προσωποποίηση 
επιτυγχάνεται μόνο όταν η 
επικοινωνία κάνει τον αγο-
ραστή να νιώθει σαν να 
καταλαβαίνετε τη μοναδική 
του κατάσταση και να είστε 
συντονισμένοι με τις ανά-
γκες του.
Πριν στείλετε το μήνυ-
μα, ρωτήστε τον εαυτό 
σας: «Μπορώ να αλλάξω 
το όνομα του υποψήφιου 
πελάτη και το όνομα της 
εταιρείας που εργάζεται και 
να στείλω το ίδιο ακριβώς 
μήνυμα σε κάποιον άλλο;» 
Εάν η απάντηση είναι ναι, 
το μήνυμά σας δεν είναι 
τόσο προσωποποιημένο 
όσο θα έπρεπε.

Δημιουργήστε ένα πρότυ-
πο email που αγγίζει όλα 
τα σημεία ομιλίας σας και 
μεταδίδει το μήνυμά σας, 
αλλά πριν πατήσετε "απο-
στολή", τροποποιήστε κάθε 
μήνυμα InMail για να στο-
χεύσετε αυτόν τον συγκε-
κριμένο παραλήπτη. Κάντε 
μια προσωπική σύνδεση 
αναφέροντας ομοιότητες 
μεταξύ των επιχειρήσεων 
σας ή ακόμα και μια προτει-
νόμενη φιλανθρωπική δρα-
στηριότητα. Αυτό το επί-
πεδο στόχευσης μπορεί να 
αυξήσει τα ποσοστά από-
κρισης ακόμη περισσότερο, 
προκαλώντας ένα ενδιαφέ-
ρον όχι μόνο για το μήνυμά 
σας, αλλά και για την ίδια 
την επιχείρησή σας.
Με πολύ λίγες αλλαγές ένα 

καλά σχεδιασμένο InMail 
μπορεί να μεταδώσει στον 
παραλήπτη ότι έχετε αφιε-
ρώσει χρόνο για να ερευ-
νήσετε προσεκτικά και να 
κατανοήσετε την επιχεί-
ρησή του, ώστε να έχετε 
πραγματική αξία να του 
προσφέρετε.

Λάθος #3: Συγγραφή μα-
κροσκελών κειμένων για 
αποστολή
Τα μεγάλα μηνύματα 
InMail που είναι γεμάτα 
λεπτομέρειες δεν είναι εύ-
κολο να διαβαστούν. Στην 
καλύτερη περίπτωση, ο πα-
ραλήπτης θα παραλείψει το 
μήνυμά σας και πιθανότα-
τα θα χάσει το σημείο που 
θα θέλατε να του τραβήξει 
την προσοχή. Στη χειρότε-
ρη περίπτωση, θα βλέπει 
ένα τείχος κειμένου και θα 
πατήσει απλά «διαγραφή». 
Διατηρήστε τις προτάσεις 
μικρές και βεβαιωθείτε ότι 
τα μηνύματα σας κυμαίνο-
νται  μεταξύ 200 και 500 
χαρακτήρων.
Ο καλύτερος τρόπος για να 
κάνετε έναν επαγγελματία 
να σας εμπιστευτεί και να 
σας ακολουθήσει είναι να 
δείξετε σεβασμό στον πο-
λύτιμο χρόνο του.

Λάθος #4: Παράλειψη CTA 
(Call To Action)
Σε κανέναν δεν αρέσει όταν 

οι συνομιλίες πωλήσεων 
σταματούν, ειδικά αγορα-
στές που έχουν ανάγκη 
να λύσουν ένα πρόβλημα. 
Χρησιμοποιώντας ένα CTA 
προσανατολισμένο στη 
δράση, μπορείτε να διευκο-
λύνετε τους αγοραστές σας 
να οδηγηθούν στα επόμενα 
βήματα, που θα καταλή-
ξουν σε μια πιθανή λύση 
του προβλήματος τους.
Η χρήση ορισμένων CTA, 
π.χ  “Καλέστε μας”, “Επι-
κοινωνήστε μαζί μας” κ.α 
αυξάνει επίσης τα ποσο-
στά απόκρισης. Οι ανοιχτές 
προσκλήσεις για έναρξη 
μιας συνομιλίας χωρίς κα-
μία πίεση είναι συνήθως 
πολύ πιο δεκτές από τα 
επιθετικά μηνύματα που 
προτείνουν συγκεκριμένες 
ώρες και ημερομηνίες.

Λάθος #5: Αναζήτηση της 
κατάλληλης μέρας & ώρας 
για την αποστολή του 
InMail
Δεν είναι λίγοι αυτοί που 
χάνουν χρόνο με το να 
ψάχνουν την κατάλληλη 
στιγμή για να αποστείλουν 
ένα InMail. Η αλήθεια εί-
ναι ότι ο συγχρονισμός δεν 
επηρεάζει πραγματικά τα 
ποσοστά απόκρισης. Μια 
πρόσφατη σε βάθος ανά-
λυση δείχνει ότι δεν υπάρ-
χει σχεδόν καμία επίδραση 
στην εύρεση του καλύτε-
ρου χρόνου για να στείλετε 

ένα InMail.
Δεν έχει σημασία πότε το 
μήνυμά σας InMail φτάνει 
στα εισερχόμενά τους, μιας 
και τα περισσότερα άτο-
μα απαντούν σε μηνύματα 
ηλεκτρονικού ταχυδρομεί-
ου όταν έχουν χρόνο να το 
κάνουν ανεξάρτητα από το 
πότε το στείλατε.

Το LinkedIn InMail μπορεί 
να σας βοηθήσει να απο-
σπάσετε την προσοχή δυ-
νητικών πελατών που δεν 
γνωρίζετε μέχρι στιγμής. 
Αυτό φυσικά θα μπορεί να 
επιτευχθεί ακολουθώντας 
τις βέλτιστες πρακτικές και 
αποφεύγοντας τα παραπά-
νω 5 κοινά λάθη, προκειμέ-
νου να κερδίσετε τον σεβα-
σμό τους.
 
 -- Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τεχνολογία 
στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για την 
τεχνολογία αλλά και τα άρ-
θρα στο site: 
www.enanews.gr 

και στην κατηγορία: 
Οικονομία → Τεχνολογία.

Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel παρουσιάζοντας 
την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης μας 
γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας απλές, 
αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

Κοκκινιστή πανσέτα με ψητή μελιτζάνα και πιπεριές

Συνταγή για 
Κοκκινιστή πανσέτα με ψητή μελιτζάνα και πιπεριές

Διάρκεια συνταγής: 1 ώρα
Βαθμός δυσκολίας: Εύκολη

Υλικά 
• 10 πανσέτες κομμ. σε μπαστουνάκια
• 3-4 μελιτζάνες 
• 3 κρεμμύδια κομμ. σε μισοφέγγαρο
• 3 κρεμμυδάκια φρέσκα ψιλοκομμένα
• 4 σκ. σκόρδο ψιλοκομμένες
• 4 πράσινες και 4 κόκκινες πιπεριές κομμ. σε μπαστουνάκια
• 1/4 πράσο κομμ. σε καρέ
• 1 καρότο τριμμένο
• 6 τομάτες τριμμένες
• 1 ματσάκι μαϊντανός ψιλοκομμένος
• 3 κλωναράκια δυόσμος ψιλοκομμένος (μόνο τα φύλλα)
• Αλάτι - πιπέρι - κύμινο - μπαχάρι - σουμέκ - κόκκινη πάπρικα
• 1 πρέζα ζάχαρη
• Ελαιόλαδο
• Κρέμα βαλσάμικο
• Λίγο νέρο

Εκτέλεση

Σε ένα τηγάνι βάζουμε ελαιόλαδο και ρίχνουμε τις πανσέτες κομμένες σε 
μικρά κομμάτια και ψήνουμε μέχρι να ροδίσουν

Αφαιρούμε το κρέας από το τηγάνι και προσθέτουμε τις πιπεριές, τη 
μελιτζάνα, τα υπόλοιπα υλικά και αλατοπιπερώνουμε.

Ρίχνουμε τις τομάτες ψήνουμε για 2-3 λεπτά και προσθέτουμε το ψημένο 
κρέας βάζουμε ένα κρασοπότηρο νερό χαμηλώνουμε τη φωτιά σε μέτρια 
και ψήνουμε για 15 λεπτά περίπου μέχρι να δέσει η σάλτσα. 

Προσθέτουμε αλάτι, πιπέρι και σερβίρουμε.



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ ΕΠΙΧΕΙΡΩ

Το νέο πρόγραμμα 
«Εξοικονομώ Επι-
χειρώ» είναι προ-

σανατολισμένο στις πολύ 
μικρές, μικρές και μεσαίες 
επιχειρήσεις με στόχο την 
μείωση του αυξημένου 
ενεργειακού κόστους και 
του περιβαλλοντικού απο-
τυπώματος τους.

Νέο Πρόγραμμα Εξοικο-
νομώ για Επιχειρήσεις & 
Ξενοδοχεία

Ο προϋπολογισμός δημό-
σιας δαπάνης της δράσης 
ανέρχεται συνολικά σε 200 
εκατ. € και θα κατανέμεται 
διακριτά σε 100 εκατ. € για 
τους κλάδους Εμπορίου και 
Υπηρεσιών και σε 100 εκατ. 
€ για τον κλάδο Τουρισμού. 
Κάθε επιχείρηση μπορεί 
πλέον να αναβαθμιστεί 
ενεργειακά με επιδότηση 
έως και 50%!
Επιλέξιμες για τη Δράση 
είναι όλες οι επιχειρήσεις 
των κλάδων:

 D Εμπορίου
 D Υπηρεσιών
 D Τουρισμού

Για τους κλάδους εμπο-
ρίου και υπηρεσιών ενι-
σχύονται έργα συνολικού 
προϋπολογισμού ύψους 
επένδυσης έως 100.000 
ευρώ.

Για τον κλάδο του του-
ρισμού ενισχύονται έργα 
συνολικού προϋπολογι-
σμού ύψους επένδυσης 
από 50.000 ευρώ έως και 
500.000 ευρώ. Η δυνα-
μικότητα της μονάδας θα 
πρέπει να είναι έως εκατό 
(100) κλίνες.

Προϋποθέσεις συμμετο-
χής:

• Η επιχείρηση να είναι 
εν ενεργεία τουλάχι-
στον τα τελευταία 2 
έτη.

• Η έδρα της να βρίσκε-
ται εντός Ελληνικής 
Επικράτειας.

• Να λειτουργεί νόμιμα.
• Να μη κινδυνεύει από 

πτώχευση, εκκαθάριση 
ή αναγκαστική διαχεί-
ριση.

• Έχει καταταγεί βάσει 

του πρώτου Πιστοποι-
ητικού Ενεργειακής 
Απόδοσης (Α’ ΠΕΑ) σε 
κατηγορία χαμηλότερη 
ή ίση της Γ

• Να λειτουργεί απο-
κλειστικά με μία από 
τις ακόλουθες μορ-
φές: Ανώνυμη Εταιρία, 
Εταιρία Περιορισμένης 
Ευθύνης, Ομόρρυθμη 
Εταιρία ή Ετερόρρυθ-
μη Εταιρία, Ι.Κ.Ε, Ατο-
μική Επιχείρηση, Κοι-
νωνική Συνεταιριστική 
Επιχείρηση.

• Να δεσμευτεί ότι οι 
δαπάνες που περιλαμ-
βάνονται στη συγκε-
κριμένη αίτηση χρημα-
τοδότησης δεν έχουν 
χρηματοδοτηθεί, εντα-
χθεί και δεν θα υπο-
βληθούν προς έγκριση 
χρηματοδότησης σε 
άλλο πρόγραμμα. 

• Να υπάρχει ιδιοκτησία 
ή παραχώρηση χρήσης 
ή μίσθωση ή νόμιμη 
σύσταση επικαρπίας 
επί του ακινήτου για 
χρονικό διάστημα 6 
ετών μετά την ολοκλή-

ρωση της επένδυσης 
για τις μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις.

Το πρόγραμμα θα περι-
λαμβάνει:

Ενεργειακές αναβαθμίσεις 
κτηριακών υποδομών

• Αντικατάσταση Κου-
φωμάτων.

• Τοποθέτηση/ αναβάθ-
μιση Θερμομόνωσης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Θέρμανσης/ Ψύ-
ξης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Αερισμού.

• Σύστημα παροχής Ζε-
στού Νερού Χρήσης με 
ΑΠΕ.

• Εγκατάσταση Φωτο-
βολταϊκών συστημά-
των.

• Επεμβάσεις αναβάθμι-
σης συστήματος Φωτι-
σμού τεχνολογίας LED.

• Λοιπές Παρεμβάσεις 
Εξοικονόμησης (smart 
home, συστήματα βελ-
τίωσης ποιότητας ισχύ-
ος).

Ενεργειακή αναβάθμιση 
της παραγωγικής διαδικα-
σίας
• Αναβάθμιση συστημά-

των παραγωγής και δι-
ανομής θερμικής ενέρ-
γειας.

• Αντικατάσταση κινητή-
ρων και αντλιών.

10 λόγοι για να επιλέ-
ξεις την Partners Esco 
για την ενεργειακή ανα-
βάθμιση του ακινήτου 
σου! 

1. Εμπειρία 10 ετών σε 
περισσότερα από 700 έργα 
ενεργειακής αναβάθμισης
2 Άριστη γνώση του αντι-
κειμένου
3 Πιστοποίηση και εγγύ-
ηση αποτελεσμάτων 
4. Υψηλής ποιότητας υλι-
κά και μελέτες
5. Πιστοποιημένη εται-
ρεία για την κατασκευή 
Παθητικών Κτιρίων
6. Υποστήριξη του έργου 
από εξειδικευμένους μηχα-
νικούς
7. Ακρίβεια στο συντονι-
σμό όλων των εργασιών 

και των εμπλεκόμε-ν ω ν 
συνεργείων
8. Δίκτυο συνεργατών σε 
όλη την Ελλάδα
9. Απόλυτη αξιοπιστία 
και ευθύνη διεκπεραίωσης 
του προγράμματος
10. Εταιρεία ESCo 
(Energy Services 
Company) με εγγυημένη 
απόδοση μέσω υπογρα-
φής Σύμβασης Ενεργεια-
κής Απόδοσης (ΣΕΑ) και 
με χρήση μέτρων και υπη-
ρεσιών βελτίωσης ενεργει-
ακής αποδοτικότητας για 
την ανάληψη τεχνικών και 
οικονομικών κινδύνων, με 
σκοπό την επίτευξη των 
συμφωνημένων στόχων.

Η εταιρεία μας αναλαμβά-
νει όλη τη διαδικασία του 
προγράμματος, από την αρ-
χικό έλεγχο των εγγράφων 
σας έως και την ολοκλήρω-
ση του έργου. 

Καραγιαννίδου Φωτεινή
Υπεύθυνη μάρκετινγκ & 

επικοινωνίας MBA 
Partners Esco
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Όπως σημειώνει, «μετά την πρόσφατη επίσκεψη του Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων κ. Ελ. Αυγενάκη στην Χρυσούπολη, επικοινώνησα μαζί 
του και με ενημέρωσε ότι η Καβάλα περιλαμβάνεται στο Εθνικό Πρόγραμμα Χαλαζικής Προστασίας 2025 – 2028.
Μια προεκλογική μου δέσμευση γίνεται πράξη! Ένα διαχρονικό και δίκαιο αίτημα των παραγωγών μας υλοποιείται από την Κυβέρνηση της Νέας Δημο-
κρατίας και τον πρωθυπουργό, Κυριάκο Μητσοτάκη.
Στο πλαίσιο αυτό, ολοκληρώνονται οι διαδικασίες για την προκήρυξη διεθνούς διαγωνισμού για την επέκταση του Εθνικού Προγράμματος Χαλαζικής 
Προστασίας
2025 – 2028, με εναέρια και άλλα τεχνολογικά μέσα.    Σταθερά, πιο κοντά στους αγρότες μας!»

Μακάριος Λαζαρίδης  
«Η Καβάλα στο Εθνικό Πρόγραμμα Χαλαζικής Προστασίας 
2025 – 2028»

Με ανάρτησή του στον προσωπικό του λογαριασμό στο Facebook, ο Βουλευτής Π.Ε. Καβάλας της Νέας 
Δημοκρατίας, κ. Μακάριος Λαζαρίδης γνωστοποιεί το γεγονός ότι η Καβάλα εντάσσεται στο Εθνικό Πρόγραμμα 
Χαλαζικής Προστασίας 2025 – 2028.

Πρόσληψη 200 εκτιμη-
τών με σύμβαση και επέ-
κταση αντιχαλαζικών σε 
νέο ΕΛΓΑ

Ολοκληρώνονται επίσης οι 
διαδικασίες για την προ-
κήρυξη διεθνούς διαγω-
νισμού για την επέκταση 
του Εθνικού Προγράμμα-
τος Χαλαζικής Προστασίας 
2025-2028, με εναέρια και 
άλλα τεχνολογικά μέσα, 
καλύπτοντας νέες γεω-
γραφικές περιοχές ώστε 
να προστατεύονται οι καλ-
λιέργειες των παραγωγών 
και στη Δυτική Μακεδονία, 
την Ανατολική Μακεδονία, 
την Θεσσαλία και τη Στε-
ρεά Ελλάδα, διπλασιάζο-
ντας τον σημερινό αριθμό 
των ήδη καλυπτόμενων 
στρεμμάτων.

Τέλος σε εξέλιξη βρίσκεται 
η ανάπτυξη του συστήμα-
τος προειδοποιήσεων επι-
κίνδυνων μετεωρολογικών 
φαινομένων και ενημέρω-
σης (αγροτικό 112).

Δύσκολη άσκηση ισορροπί-
ας μεταξύ ύψους εισφορών 
και δαπάνης αποζημιώσε-
ων συνιστά το νομοσχέ-
διο για την ασφάλιση της 
αγροτικής παραγωγής που 
βγαίνει σε διαβούλευση και 
το οποίο η κυβέρνηση επι-
διώκει να παρουσιάσει ως 
μια μεγάλη μεταρρύθμιση 
προς όφελος των αγρο-
τών. Οι ρυθμίσεις αποβλέ-
πουν σε ένα πιο «ευέλι-
κτο» σύστημα ασφάλισης 
της αγροτικής παραγωγής, 
με ότι μπορεί να σημαίνει 
αυτό για έναν οργανισμό 
ο οποίος παραμένει υπό 
κρατική κηδεμονία. Το εν 
λόγω νομοσχέδιο, όπως 
δήλωσε ο υπουργός Αγρο-
τικής Ανάπτυξης, Λευτέ-
ρης Αυγενάκης, τίθεται σε 
διαβούλευση που θα έχει 
τρεις φάσεις, με την πρώ-
τη να ολοκληρώνεται στα 
τέλη Μαΐου. Ακολούθως, 
με τη μορφή που θα έχει 
λάβει θα τεθεί και πάλι σε 
διαβούλευση και κατόπιν 

θα ανέβει στο gov.gr για 
να κατατεθεί στη Βουλή. 
Διαδικασία που εκτιμάται 
πως θα ολοκληρωθεί μέ-
χρι το τέλος του 2024 έτσι 
ώστε το 2025 να τεθεί σε 
εφαρμογή ο νέος κανο-
νισμός του ΕΛΓΑ.

Η μικρότερη εισφορά 
ασφάλισης των νέων αγρο-
τών για μια 5ετία αλλά και η 
σοβαρή περικοπή της απο-
ζημίωσης σε αγροκτήματα 
που δεν ακολουθούν την 
προβλεπόμενη καλλιεργη-
τική φροντίδα, είναι δύο 
από τις νέες ενδιαφέρου-
σες ρυθμίσεις που αναμέ-
νεται να περιληφθούν στο 
νομοσχέδιο. 

Πιο αναλυτικά, οι βασικοί 
στόχοι της μεταρρύθμισης 
που προτείνεται είναι:

Οικονομική και λειτουργική 
εξυγίανση και βιωσιμότητα.
Ψηφιοποίηση και πιστοποί-
ηση των εκτιμητικών διαδι-
κασιών.
Προσαρμογή στην κλιμα-
τική κρίση και σε νέα ζημι-
ογόνα αίτια (πυρκαγιά, 
βροχοπτώσεις, καύσω-
νας, παγετός) με νέα προ-
γράμματα καλύψεων
Επιτάχυνση της εκτιμητικής 
διαδικασίας και της κατα-
βολής των αποζημιώσεων.
Ασφαλιστικός εκσυγχρο-
νισμός με κάλυψη ιχθυο-
καλλιεργειών, θερμοκηπίων 
(σε επίπεδο εγκαταστάσε-
ων) και ζωικής παραγωγής 
(αναφορικά με την πτηνο-
τροφία και την χοιροτρο-
φία).
Κατάργηση του ανώτατου 
ποσοστού αποζημίωσης 
καλύπτοντας το 100% της 
ηρτημένης ασφαλιζόμενης 
αξίας και κατάργηση της 
αφαίρεσης κατά 12% του 
ποσοστού εκτίμησης της 
ζημιάς.
Τροποποίηση του ανώτα-
του ποσού αποζημίωσης 
και απαλοιφή του στην πε-
ρίπτωση «κατάσταση έκτα-
κτης ανάγκης».
Κατάργηση της δυνατό-

τητας επιλογής από τους 
ασφαλισμένους, αύξησης ή 
μείωσης των ασφαλίστρων 
κατά 20%.
Μείωση της αποζημίωσης 
στην περίπτωση συνεχόμε-
νων ζημιών και όταν δεν 
εφαρμόζονται οι ορθές 
καλλιεργητικές πρακτικές.
Μείωση συντελεστών 
ασφάλισης για μια 5ετία 
(80-60-40-20-0) στους νέ-
ους γεωργούς.
Μείωση του ασφαλίστρου 
στην περίπτωση ύπαρξης 
ενεργητικών μέσων προ-
στασίας.
Να σημειωθεί οι αγρότες 
καλούνται να σχολιάσουν 

το σχέδιο για τη μεταρ-
ρύθμιση του ΕΛΓΑ στις εξής 
διευθύνσεις : neos.elga@
minagric.gr, https://elga.
gr/

Συσχέτιση κύκλου εργα-
σιών με αποζημίωση στον 
νέο ΕΛΓΑ

Οι πιο σημαντικές αλλαγές 
που θα περιλαμβάνονται 
στο νέο θεσμικό πλαίσιο 
για το νέο κανονιστικό 
πλαίσιο του ΕΛΓΑ, είναι ότι 
για πρώτη θα καλύπτονται 
οι ιχθυοκαλλιέργειες αλλά 
και οι εγκαταστάσεις των 
θερμοκηπίων. Επίσης, στις 
αλλαγές του κανονιστικού 
πλαισίου:

Η συνάρτηση καύσωνα με 
τη μέση θερμοκρασία της 
εκάστοτε περιοχής.
Η ένταξη της πυρκαγιάς 
στα ζημιογόνα αίτια για την 
αποζημίωση της ηρτημένης 
παραγωγής.
Η κατάργηση της εξαίρεσης 
του προανθικού σταδίου 
των καλλιεργειών από τα 
αίτια που αποζημιώνονται.

Η συσχέτιση του κύκλου 
εργασιών με την αποζημί-
ωση.

Η μείωση της αποζημίωσης 
στην περίπτωση συνεχόμε-
νων ζημιών από το ίδιο αί-
τιο στο ίδιο αγροτεμάχιο.
Η μείωση της ασφαλιστικής 
εισφοράς σε αγροτεμάχια 
με επενδύσεις ενεργητικής 
προστασίας.
Η διεύρυνση της περιόδου 
ασφαλιστικής κάλυψης 
λόγω της κλιματικής αλλα-
γής κλπ,
Η εισαγωγή νέων ζημιογό-
νων αίτιων προαιρετικής 
ασφάλισης μεταξύ των 
οποίων η ακαρπία λόγω 
ήπιου χειμώνα και οι έμμε-
σες μυκητολογικές ζημιές 
λόγω βροχοπτώσεων και 
υψηλής υγρασίας.
Οι επιλογές της προαιρε-
τικής ασφάλισης θα συγ-
χρηματοδοτούνται από 
τους ευρωπαϊκούς πόρους. 
Η ασφάλιση θα ενισχύεται 
με 45 εκατ. ετησίως από το 
ΠΑΑ.

«Καλύπτουμε το 100% της 

ασφαλιζόμενης αξίας, ενώ 
εξασφαλίζουμε την διαφά-
νεια, ταχύτητα, αξιοπιστία 
και αντικειμενικότητα στις 
αποζημιώσεις μέσα από τον 
ψηφιακό μετασχηματισμό 
δημιουργώντας Πληροφο-
ριακό Σύστημα Αποζημι-
ώσεων (ΠΣΑ) και εξοπλί-
ζοντας τους εκτιμητές με 
φορητούς ηλεκτρονικούς 
υπολογιστές (tablets, 
laptops) για άμεση επικοι-
νωνία με το ΠΣΑ και ηλε-
κτρονική καταγραφή της 
εκτίμησης», αναφέρει σε 
δήλωση του ο υπουργός 
Αγροτικής Ανάπτυξης, Λευ-
τέρης Αυγενάκης, σημειώ-
νοντας πως «μετά από 25 
χρόνια κάνουμε ένα γεν-
ναίο βήμα ώστε να γίνει 
ο νέος ΕΛΓΑ ταυτόχρονα, 
«δίχτυ ασφαλείας» απέ-
ναντι σε ένα νέο πλαίσιο 
απειλών αλλά και πολλα-
πλασιαστής του δυναμικού 
και των σημαντικών προο-
πτικών της αγροτικής οικο-
νομίας του τόπου».

Γιάννης Πανάγος
Agronews

Πρόσληψη με σύμβαση 200 εκτιμητών, επέκταση 
αντιχαλαζικών σε ΕΛΓΑ
Στο πλαίσιο των αλλαγών για τον νέο ΕΛΓΑ, εξαγγέλθηκε από τον υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και η διαδικασία πρόσληψης 
προσωπικού τουλάχιστον 200 ατόμων, με δημόσια προκήρυξη και με τον έλεγχο του ΑΣΕΠ, με συμβάσεις διάρκειας τριών ετών.

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

Ο Δήμαρχος Νέστου προκηρύσσει Διεθνή Ανοικτό Διαγωνισμό για την «Προμήθεια Καυσίμων και Λιπαντικών» για το Δήμο και το Νομικό Πρόσω-
πο με κριτήριο κατακύρωσης την χαμηλότερη τιμή, σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία, τους όρους και τις τεχνικές προδιαγραφές της σχετικής 
μελέτης με αριθμό 5007/2024, προϋπολογισμού 780.000,000 ευρώ πλέον Φ.Π.Α..
Στο διαγωνισμό δικαίωμα συμμετοχής έχουν: α) Φυσικά πρόσωπα, που ασκούν ατομική επιχείρηση, κάτοικοι της ημεδαπής ή της αλλοδαπής, 
β) Νομικά πρόσωπα με έδρα στην ημεδαπή ή την αλλοδαπή, γ) Ενώσεις των ανωτέρω φυσικών ή νομικών προσώπων που υποβάλλουν κοινή 
προσφορά.
Η υποβολή των προσφορών λήγει στις 30-5-2024 και ώρα 10:00π.μ.. Η αποσφράγιση των προσφορών θα γίνει τέσσερις εργάσιμες ημέρες μετά 
την λήξη υποβολής προσφορών από την αρμόδια Επιτροπή Διεξαγωγής Διαγωνισμών.
Στον πίνακα που ακολουθεί αναφέρεται ο ενδεικτικός προϋπολογισμός. 

Οι διαγωνιζόμενοι θα υποβάλουν προσφορά είτε για ένα τμήμα είτε για περισσότερα για το σύνολο των ειδών ενός τμήματος. Η 
διάρκεια της σύμβασης ορίζεται σε χρονικό διάστημα δύο ετών από την υπογραφή της σύμβασης. Ο χρόνος ισχύος της προσφο-
ράς είναι οχτώ (8) μήνες (Αρ ΕΣΗΔΗΣ α/α 349645).
Για περισσότερες πληροφορίες, οι ενδιαφερόμενοι απευθύνονται στην ιστοσελίδα της Γενικής Γραμματείας Εμπορείου (http://
www.eprocurement.gov.gr/) καθώς και στο ΚΗΜΔΗΣ όπου είναι ανηρτημένη η σχετική μελέτη και τα λοιπά τεύχη του διαγωνι-
σμού.

Ο  Δήμαρχος Νέστου

ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ ΣΑΒΒΑΣ

24PROC014675548 ΑΔΑ: 6Ε2ΗΩΚΣ-2ΘΗ
Χρυσούπολη 24-04-2024

Αρ. Πρωτ.: 7558ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ 
ΔΗΜΟΣ  ΝΕΣΤΟΥ  
ΤΜΗΜΑ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΙΑΚΟΥ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟΥ
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
ΕΜΦΑΝΙΖΟΝΤΑΙ ΤΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ

ΚΑΒΑΛΑ

ΕΛΕΥΘΕΡΟΥΠΟΛΗ

ΧΡΥΣΟΥΠΟΛΗ

ΘΑΣΟΣ
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Φιλελλήνων 2, 65302 Καβάλα | Τηλ.: 2511 104 227 | E-mail: beeprojectkva@gmail.com | www.bee-realestate.gr

  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

Αστυνομικοί του Τμήματος Διαχείρισης Μετανάστευσης Καβάλας συνέλαβαν αλλοδαπό στην Εγνατία οδό Ξάνθης – Κομοτηνής που οδηγούσε όχημα το οποίο είχε 
κλαπεί την ίδια ημέρα στην Αθήνα
Συνελήφθη το απόγευμα της Πέμπτης 16-5-2024, στην Εγνατία οδό Ξάνθης – Κομοτηνής, από αστυνομικούς του Τμήματος Διαχείρισης Μετανάστευσης Καβάλας ένας αλλοδαπός, 
διότι εντοπίσθηκε να οδηγεί ΙΧΕ αυτοκίνητο για το οποίο είχε δηλωθεί κλοπή την 16-5-2024 σε αστυνομική υπηρεσία της Αττικής, ενώ όπως διαπιστώθηκε ο δράστης στερούνταν 
άδειας ικανότητας οδήγησης και παρέμενε παράνομα στη Χώρα.
Κατασχέθηκε το ανωτέρω όχημα προκειμένου να αποδοθεί στον ιδιοκτήτη του. Ενεργείται προανάκριση από το Αστυνομικό Τμήμα Νέστου.

www.kavalapost.gr

Οδηγούσε κλεμμένο αυτοκίνητο με κατεύθυνση τα σύνορα…

Εξιχνιάσθηκαν έπειτα από 
μεθοδική έρευνα των 
αστυνομικών του Τμήματος 
Ασφάλειας Καβάλας, πέντε 
υποθέσεις απατών εκ των 
οποίων τρεις τετελεσμένες 
και δύο σε απόπειρα, που 
διαπράχθηκαν το πρώτο 
δεκαήμερο του Μαρτίου 
του 2024 σε βάρος 
ημεδαπών, στην πόλη της 
Καβάλας.

Σχηματίσθηκε δικογραφία 
σε βάρος δύο ημεδαπών 
για το αδίκημα της απάτης, 
ενώ στην ίδια δικογραφία 
περιλαμβάνονται ακόμη 
δύο άγνωστοι μέχρι στιγμής 
συνεργοί τους.

Ως προς τον τρόπο δράσης 
τους, διακριβώθηκε ότι 
άγνωστος συνεργός τους 
τηλεφωνούσε σε πολίτες, 
προσποιούμενος είτε τον 
ιατρό είτε τον αστυνομικό 
και προφασιζόμενος 
αντίστοιχα ότι συγγενικό 
τους πρόσωπο είχε εμπλακεί 

σε ατύχημα και χρειαζόταν 
άμεσα πραγματοποίηση 
χειρουργικής επέμβασης ή 
ότι είχε προξενήσει τροχαίο 
ατύχημα και έχει νομικές 
συνέπειες τις οποίες μπορεί 
να αποφύγει απαιτούσε 
χρήματα για την παροχή 
των υπηρεσιών του, ενώ 
για να γίνει περισσότερο 
πειστικός, άγνωστη 
συνεργός του συνέδραμε 
κατά τις τηλεφωνικές 
κλήσεις, προσποιούμενη το 
συγγενικό πρόσωπο.

Με την παραπάνω 
μεθοδολογία οι δράστες 
κατάφεραν να πείσουν 
τρεις ημεδαπές να 
συγκεντρώσουν συνολικά 
το χρηματικό ποσό των 
3500 ευρώ, 170 χρυσά 
νομίσματα και κοσμήματα 
μεγάλης αξίας κατά 
περίπτωση και στη συνέχεια 
να τα εναποθέσουν σε 
προκαθορισμένα σημεία, 
από τα οποίο οι δύο 
ημεδαποί δράστες τα 

παραλάμβαναν. Επιπλέον 
σε δύο ακόμη περιπτώσεις 
οι απατηλές πράξεις των 
δραστών έγιναν αντιληπτές 
και δεν ολοκληρώθηκαν.

Η δικογραφία που 
σχηματίσθηκε θα 
υποβληθεί στον Εισαγγελέα 
Πρωτοδικών Καβάλας, 
ενώ η αστυνομική έρευνα 
συνεχίζεται από το Τμήμα 
Ασφάλειας Καβάλας, 
για την ταυτοποίηση 
των συνεργών τους και 
την εξακρίβωση τυχόν 
συμμετοχής τους σε άλλες 
παρόμοιες αξιόποινες 
πράξεις.

www.kavalapost.gr

Καβάλα 
Εντοπίστηκαν οι «γιατροί» και «αστυνομικοί» που 
εξαπατούσαν ηλικιωμένους!

Eξιχνιάσθηκε έπειτα από 
επιστάμενες έρευνες των 
αστυνομικών του Τμήματος 
Ασφάλειας Καβάλας, 
υπόθεση απάτης που 
διαπράχθηκε την 9-5-2024 
σε βάρος ηλικιωμένης 
ημεδαπής, σε οικισμό της 
Καβάλας.

Σχηματίσθηκε δικογραφία 
σε βάρος ενός αλλοδαπού 
για το αδίκημα της απάτης, 
η οποία περιλαμβάνει και 
δύο άγνωστους συνεργούς 
του που αναζητούνται.

Αναλυτικότερα, άγνωστος 
δράστης επικοινώνησε 
τηλεφωνικά με την 
παθούσα, προσποιούμενος 
τον ιατρό και με το 
πρόσχημα ότι συγγενικό 
της πρόσωπο είχε εμπλακεί 
σε τροχαίο ατύχημα και 
χρήζει άμεσης χειρουργικής 

επέμβασης, κατάφερε να 
την πείσει να παραδώσει 
στον ανωτέρω αλλοδαπό 
χρηματικό ποσό και 
κοσμήματα.

Έπειτα από την καταγγελία 
του περιστατικού 
π ρ α γ μ α τ ο π ο ι ή θ η κ ε 
μεθοδική και 
εμπεριστατωμένη έρευνα 
από τους αστυνομικούς 
του Τμήματος Ασφάλειας 
Καβάλας, κατά τη 
διάρκεια της οποίας 
εντοπίστηκαν τα στοιχεία 
του Ι.Χ.Ε. αυτοκινήτου 
του αλλοδαπού δράστη. 
Κατόπιν σχετικών 
αναζητήσεων που 
εκδόθηκαν από τους 
ανωτέρω αστυνομικούς, 
την 11-5-2024 το 
μεσημέρι εντοπίστηκε από 
αστυνομικούς του Τμήματος 
Ασφάλειας Κομοτηνής στον 

κάθετο άξονα Κομοτηνής 
– Ελληνοβουλγαρικών 
Συνόρων ο δράστης, 
ο οποίος οδηγώντας 
το παραπάνω όχημα 
μετέβαινε στο Συνοριακό 
Σημείο Διέλευσης 
Νυμφαίας προκειμένου να 
πραγματοποιήσει έξοδο 
από τη Χώρα.

Στην κατοχή του 
δράστη βρέθηκαν τα 
αφαιρεθέντα κοσμήματα 
τα οποία κατασχέθηκαν 
και αποδόθηκαν στην 
δικαιούχο τους. Επιπλέον 
κατασχέθηκε το ανωτέρω 
όχημα ως μέσο τέλεσης 
αξιόποινων πράξεων.

Ενεργείται προανάκριση 
από το Τμήμα Ασφάλειας 
Καβάλας.

www.kavalapost.gr

Χειροπέδες στον απατεώνα λίγο πριν περάσει τα σύνορα..

Προσποιούμενοι τον γιατρό ή τον αστυνομικό και ισχυρίζονταν ότι συγγενικό τους πρόσωπο έχει τραυματιστεί ή έχει προκαλέσει τροχαίο ατύχημα, ζητούσαν 
χρήματα για επείγον χειρουργείο ή αποφυγή νομικών συνεπειών και απέσπασαν 3.500 ευρώ, 170 χρυσά νομίσματα και κοσμήματα μεγάλης αξίας

Εξιχνιάστηκε υπόθεση απάτης σε βάρος ηλικιωμένης σε χωριό της Καβάλας – Αλλοδαπός προσποιήθηκε γιατρό και με το πρόσχημα ότι συγγενικό πρόσωπο έχριζε 
άμεσης χειρουργικής επέμβασης, κατάφερε να την πείσει να του παραδώσει χρηματικό ποσό και κοσμήματα
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Η γυναικεία ομάδα της 
Καβάλας έχασε στον 
«τελικό» στις Σέρρες από 
τον Πανσερραϊκό και 
ολοκλήρωσε την, έτσι 
κι αλλιώς, επιτυχημένη 
χρονιά στην Α2 Εθνική

Δεν μπόρεσε να ολοκλη-
ρώσει την ανατροπή η 
ομάδα μπάσκετ γυναικών 
των Πανθήρων στα μπα-
ράζ του Βορείου Ομίλου 
της Α2 Εθνικής κατηγορίας. 
Στον 3ο και τελευταίο αγώ-
να της σειράς γνώρισε την 
ήττα στις Σέρρες από τον 
Πανσερραϊκό με 62-49, δεν 
κατάφερε να περάσει στον 
τελικό και έτσι η χρονιά 
έκλεισε γι’ αυτήν!

Τα κορίτσια του Αρ. Χαντέ-
λη στάθηκαν πολύ καλά 
στην έδρα τους, σ’ ένα παι-
χνίδι όπου (όπως και στα 
δύο προηγούμενα της σει-
ράς) κυριάρχησαν οι δυνα-
τές άμυνες, όμως ειδικά στο 
τελευταίο μέρος φάνηκε ότι 
έμειναν από δυνάμεις. Το 
παιχνίδι ξεκίνησε ιδανικά 
για την ομάδα της Καβά-
λας μιας και προηγήθηκε 
στο 1ο 10λεπτο με 15-13, 
αλλά στο 2ο μέρος σημείω-
σε μόλις 5 πόντους και δέ-
χτηκε 10, με αποτέλεσμα να 
μείνει πίσω στο σκορ. Στην 
αρχή του 2ου ημιχρόνου η 
«μάχη» συνεχίστηκε αλλά 
η πλάστιγγα άρχισε γέρνει 
από τη μεριά των γηπεδού-
χων που ξέφυγαν με 7 πό-

ντους, ενώ στο 4ο 10λεπτο 
η διαφορά μεγάλωσε και 
έφτασε στο τέλος τους 13 
πόντους (62-47).

Όπως και να έχει η χρονιά 
θεωρείται άκρως επιτυχη-
μένη για τους Πάνθηρες, 
που τερμάτισαν στην 3η 
θέση της βαθμολογίας, 
πίσω από τους πολύ πιο 
έμπειρους και δυνατούς 
Παναθλητικό και Πανσερ-
ραϊκό, τους οποίους κέρδι-
σε από μια φορά στο κλει-
στό της Καλαμίτσας.

Τα δεκάλεπτα του αγώνα 
ήταν 13-15, 23-20, 39-32 
και 62-49.

www.kavalapost.gr

Πάνθηρες Καβάλας 
Ήττα (62-49) αποκλεισμός με ψηλά το κεφάλι

Η ανάρτηση του προ-
πονητή της γυναικείας 
ομάδας μπάσκετ των 
Πανθήρων μετά την 
ολοκλήρωση των φετι-
νών αγωνιστικών υπο-
χρεώσεων – Ευχαριστίες 
προς όλους τους συνερ-
γάτες και τον κόσμο της 
Καβάλας

Η ανάρτηση του προπονη-
τή της γυναικείας ομάδας 
μπάσκετ των Πανθήρων 
μετά την ολοκλήρωση των 
φετινών αγωνιστικών υπο-
χρεώσεων – Ευχαριστίες 
προς όλους τους συνεργά-
τες και τον κόσμο της Κα-
βάλας

Η ανάρτηση του αναφέρει: 
«Μια χρονιά που ξεκίνησε 
με όνειρα και φιλοδοξίες 

για μία καλή πορεία, και 
τελικά κατέληξε μια νίκη 
μακριά από τους τελικούς 
ανόδου στην Α1. Ευχαρι-
στώ τις παίκτριες μου, για 
τις μοναδικές στιγμές που 
μου χάρισαν την φετινή 
χρονιά, στιγμές που θα μεί-
νουν για πάντα χαραγμένες 
μέσα μου. Τους συνεργάτες 
μου για την υπομονή τους 
και την εργατικότητα τους 
καθ’ όλη τη διάρκεια της 
χρονιάς. Την διοίκηση των 
Πανθήρων για την εμπι-
στοσύνη τους στο πρόσω-
πο μου και στο πλάνο που 
υλοποιήσαμε και τέλος τον 
κόσμο της Καβάλας που 
από την πρώτη στιγμή με 
έκανε να νιώσω σαν στο 
σπίτι μου».
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Αστέρας Καβάλας 
Ξεκινήσαμε με στόχο την καλή πορεία και φτάσαμε μια νίκη 
μακριά από τους τελικούς ανόδου!

Εκατοντάδες σκακιστές 
και σκακίστριες αναμέ-
νονται και φέτος στην 
πόλη το καλοκαίρι για 
να λάβουν μέρος σε 
έναν ιστορικό θεσμό στη 
μνήμη του Βασίλη Θεο-
δωρίδη

Μντίστροφη μέτρηση 
για το 33ο OPEN Kavala 
2024-Διεθνές Σκακιστικό 
Τουρνουά «Βασίλης Θεο-
δωρίδης» το οποίο θα φι-

λοξενηθεί 25 Ιουλίου-5 Αυ-
γούστου 2024 στη Μεγάλη 
Λέσχη της Καβάλας.

Και η φετινή διοργάνωση 
θα ονομάζεται «Βασίλης 
Θεοδωρίδης» -όπως έγινε 
πέρσι για πρώτη φορά- για 
να τιμηθεί η μνήμη ενός αν-
θρώπου που γιγάντωσε το 
άθλημα στην Καβάλα, φέρ-
νοντας κοντά του αμέτρητα 
παιδιά, τα οποία με τις επι-
τυχίες τους έχουν κάνει την 

Καβάλα «πρωτεύουσα» του 
σκάκι στην Ελλάδα.

Και φέτος οι συμμετοχές 
από όλο τον κόσμο ανα-
μένεται να σπάσουν κάθε 
ρεκόρ, καθώς ήδη υπάρ-
χει μεγάλο ενδιαφέρον, με 

την πόλη να ετοιμάζεται 
να υποδεχτεί εκατοντάδες 
σκακιστές και σκακίστριες 
και τις αποστολές να έχουν 
την ευκαιρία να απολαύ-
σουν συνάμα και τις ομορ-
φιές της περιοχής.

www.kavalapost.gr

33ο OPEN Kavala 2024-Διεθνές Σκακιστικό Τουρνουά 
Η καρδιά του σκάκι ετοιμάζεται να χτυπήσει στην 
«πρωτεύουσά του»
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Η αποστολή της προα-
γωνιστικής ομάδας του 
Ομίλου της Καβάλας 
αποτελούνταν από 29 
αθλητές που είχαν εξαι-
ρετική παρουσία στο 
ανοιχτό κολυμβητήριο 
της Θεσσαλικής πόλης

Το Σάββατο 18 Μαΐου 
2024, στο Δημοτικό κο-
λυμβητήριο Νέας Πολιτεί-
ας Λάρισας, έλαβαν χώρα 
οι διασυλλογικοί αγώνες 
«Αντώνης Δρόσος». Δι-
οργανωτής ήταν ο Δήμος 
Λαρισαίων σε συνεργασία 
με τον Ναυτικό Όμιλο Λάρι-
σας και υπό την αιγίδα της 
ΚΟΕ. Το τμήμα Προαγωνι-
στικης του ΝΟΘΑΚ έδωσε 
το παρόν στους αγώνες με 
συνολικά 29 αθλητές και 
αθλήτριες.

Συγκεκριμένα συμμετείχαν :

Βρύζα Ευαγγελία
Ευφροσυνιδου Ιωάννα

Ζαφειράκη Μαίρη
Καπανδαη Μαρία
Κοκκινασιδου Ελπίδα
Μοσχάκη Μιχαέλα
Νεγκογλου Ηλέκτρα
Οτσου Στέλλα
Πανδρακη Κατερίνα
Πετσαλη Ιριαννα
Σεμερτζιδου Κατερίνα
Σικαδα Άννυ
Στεφανή Έλλη
Συπκωβα Βασιλεία
Τουρογλου Αγγελική
Βεργαδος Βασίλης
Γιαντζακλιδης Ζώης
Γκέκας Δημήτρης
Δεληγιάννης Κωνσταντίνος
Λεβέτας Λευτέρης
Μακρυγιάννης Δήμος
Μασανης Γιάννης Οδυσσέ-
ας
Νεζας Στράτος
Τσακαλίδης Γιάννης
Τσακαλίδης Θανάσης
Τσαρδακας Μανώλης
Τσιγκούνης Αντώνης
Τσιγκούνης Θοδωρής
Χονδρογιάννης Κωνσταντί-
νος

Οι αθλητές του ΝΟΘΑΚ 
συνολικά κατέκτησαν 12 
μετάλλια, σε ατομικά και 
ομαδικά αγωνίσματα, επί-
δοση πολύ καλή, αν ανα-
λογιστούμε ότι οι αγώνες 
διεξήχθησαν σε ανοιχτό 
κολυμβητήριο ενώ αργά 
το απόγευμα τα τελευταία 
αγωνίσματα πραγματοποι-
ήθηκαν με πολύ αέρα και 
βροχή, συνθήκες δύσκολες 
αλλά και άγνωστες μέχρι 
τώρα για τους αθλητές του 
ομίλου μας. Τους αξίζουν 
λοιπόν τα συγχαρητήρια 
όλων μας.

«Ευχαριστούμε τους προ-
πονητές του ομίλου που 
συνόδευσαν την αποστο-
λή, Ισιγόνη Βαλσαμίδου και 
Νίκο Γκέκα για την καθημε-
ρινή προσπάθεια τους για 
την πρόοδο των αθλητών 
μας. Τους εφόρους του 
τμήματος Βασίλη Χονδρο-
γιάννη και Βλαδίμηρο Συπ-
κόφ τους γονείς που έδω-

σαν το παρόν σε μια τέτοια 
αποστολή, το κατάστημα 
LadyFox  την 3Dvision.gr 
οποίοι φρόντισαν ώστε οι 
αθλητές μας να έχουν στη 
διάθεση τους τα απαραίτη-
τα καπέλα τις ώρες που είχε 
ηλιοφάνεια στο ανοιχτό κο-

λυμβητηριο της Νέας Πολι-
τείας Λάρισας. Οι αθλητές  
μας γέμισαν με εμπειρίες, 
με στιγμές όμορφες, με χα-
μόγελα και χαρά.

Με την μια υπόσχεση… ότι 
τα καλύτερα έρχονται θα 

είμαστε όλοι εκεί, όπως 
οφείλουμε», αναφέρει η 
ανακοίνωση του ΝΟΘΑ Κα-
βάλας.
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ΝΟΘΑ Καβάλας 
12 μετάλλια στους διασυλλογικούς αγώνες της Λάρισας

Συνθήματα, πυρσοί, πυ-
ροτεχνήματα και πανη-
γυρισμοί συνέθεταν την 
εικόνα στην πλατεία 
Ελευθερίας, στο λιμάνι 
και σε πολλά σημεία του 
Νομού Καβάλας

Πρωταθλητής Ελλάδας 
αναδείχτηκε ο ΠΑΟΚ στο 
ποδόσφαιρο, κερδίζοντας 

το βράδυ της Κυριακής 19 
Μαΐου 2024 τον ΑΡΗ στο 
γήπεδο «Χαριλάου» με 1-2.

Μετά το τέλος του παιχνι-
διού και το τέταρτο πρω-
τάθλημα στην ιστορία του 
ΠΑΟΚ εκατοντάδες οπα-
δοί του βγήκαν και στους 
δρόμους της Καβάλας και 
συγκεντρώθηκαν στην πλα-

τεία Ελευθερίας και κα-
τόπιν στο λιμάνι και στον 
προσήνεμο μώλο, όπου με 
συνθήματα, πυρσούς, πυ-
ροτεχνήματα και κόρνες 
πανηγύρισαν την επιτυχία 
της ομάδας του Λουτσέ-
σκου, ενώ ανάλογη εικόνα 
υπήρχε σε διάφορα σημεία 
του Νομού.
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Πρωταθλητής Ελλάδας ο ποδοσφαιρικός ΠΑΟΚ 
Πανηγυρισμοί και στην Καβάλα

Μετά την ολοκλήρωση 
των εργασιών ανακατα-
σκευής του γυμναστη-
ρίου προετοιμάζεται η 
εκδήλωση για την παρά-
δοση των εγκαταστάσε-
ων στον ΑΟΑ Σάρισα

Στο τελικό στάδιο βρί-

σκονται οι εργασίες ανα-
κατασκευής των χώρων 
φιλοξενίας στο Κλειστό Γυ-
μναστήριο Αμυγδαλεώνα.
Οι εργαζόμενοι της εται-
ρείας που έχει αναλάβει το 
έργο, άλλαξαν την εικόνα 
των αποδυτηρίων, της αί-
θουσας βαρών, των τουα-

λετών, του γυμναστηρίου, 
του ιατρείου, της γραμμα-
τείας, της σάλας, του χώ-
ρου υποδοχής, του κυλικεί-
ου και των πάγκων.

Τις επόμενες ημέρες θα 
πραγματοποιηθεί η εκ-
δήλωση παράδοσης των 

εν λόγω εγκαταστάσεων 
στους αθλητικούς συλλό-
γους της περιοχής και η 
βράβευση της ομάδας βό-
λεϊ ΑΟΑ Σάρισα για τις πρό-
σφατες διακρίσεις της.

(Δελτίο Τύπου)
www.kavalapost.gr

Δήμος Καβάλας 
Έτοιμο (επιτέλους) το Κλειστό Γυμναστήριο του Αμυγδαλεώνα


